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REDNA IZDAJA
Naslednja številka izide predvidoma v sredo, 20. marca 2013. Re
dakcijo zaključujemo 7 dni prej oz. ob zasedbi prostih kapacitet.

Zagorel Donit
V nedeljo, 20. januarja 2013, nekaj po 9. uri, 

je zagorelo ostrešje industrijskega objekta pod
jetja Donit Tesnit v Paradižu v Trebnjem (na 
sliki). Na objektu velikosti 30 x 40 metrov je 
zgorelo 150 kvadratnih metrov ostrešja, deli 
lesene konstrukcije pa so padli tudi v objekt. 
Požar je pogasilo skupaj 34 gasilcev PGD Treb
nje, Ponikve, Lukovek in Račje selo. Gasilci 
PGD Trebnje so izvajali tudi požarno stražo. 
Več na www.cajtng.com!

Občni zbor OZVVS
Obveščamo, da bo letošnji zbor veteranov 

Območnega združenja veteranov vojne za Slo
venijo Trebnje v soboto, 02. marca 2013 ob 
18. uri v Domu starejših občanov Trebnje. 
Na dnevnem redu bodo poročila, program dela 
in odločanje o nalogah; podeljene pa bodo tudi 
zahvale, priznanje in plaketa za sodelovanje.

(Miro Resnik, predsednik)

Kompletna nega 
za vašega psa!

Z VAM/ SMO ŽE 1 LETO!

Pasji salon Ajša, Tomšičeva 4, Trebnje 
www.pasjisalonajsa.com 

Obvezna predhodna naročila na 040122 004



Boštjan Vovk, avtopralnica Vovk: »Pravilna 
nega avtomobila je bistvenega pomena!«
Kako redno perete svoje jeklene konjič
ke? Menite, da je avto potrebno oprati 
zgolj zato, da je navzven lep? O tem, pa 
še čem, smo se pogovarjali z Boštjanom 
Vovkom, lastnikom avtopralnice z naj
daljšo tradicijo v Trebnjem.

Avto operemo zato, da je 
lepši. Drži? Seveda drži. Potreb
no pa je vedeti, da to ni edini ra
zlog.

Drugi pa je? Čist avtomobil je 
recimo tudi mnogo bolj viden, s 
tem pa tudi bolj varen! jeseni in 
pozimi je pranje avtomobila zato 
mnogo bolj pomembno, kot se na 
prvi pogled morda zdi.

Pozimi je verjetno nega še 
bolj pomembna? Seveda. Plundra, cestna sol 
in snovi proti zmrzovanju sčasoma pustijo svoj 
pečat, avto zna napasti rja. To se rado dogaja 
na tistih mestih, ki jih običajno ne pogledamo, 
recimo na podvozju in na funkcionalnih delih 
voznega podstavka. Ravno zaradi tega je še po
sebej pomembno redno čiščenje in vzdrževanje 
vozila, sploh - kot sem dejal - pozimi. Mimogre
de, priporočljiv je tudi občasen nanos voska, ki 
nam dodatno zaščiti lak pred zunanjimi dejav
niki.

Lak. Mar nista dandanes, v 21. stoletju, 
lak oz. barva za »večno«? Ne, brez primer

ne nege in pozornosti bo tudi najkvalitetnejša 
avtomobilska barva postala bleda in sprana. 
Barve namreč ne napadajo samo industrijski 
in prometni onesnaževalci, ampak tudi ostali, 
recimo kisli dež.

Večna dilema - ročno pra
nje ali avtomatsko pranje?
Pomembna zadeva pri avtomat
skem pranju vozila je predpripra
va vozila. Če vozilo dobro pripra
vimo za pranje z visokotlačnim 
čistilcem ter če se v avtopralnici 
uporabljajo viledaste krtače, ki 
ne poškodujejo laka, je to, torej 
- strojno pranje, zagotovo bolj 
učinkovito.

Zakaj so te viledaste krtače 
tako dobre? Vodilni nemški pro

izvajalec tekstilnih krtač Carlite, katere upo
rabljamo tudi v našem salonu, zagotavlja, da 
imajo viledaste krtače zunanjo sestavo podob
no jelenji koži, kar omogoča večjo zaščito laka 
in nič prask. Njihova zunanja sestava omogoča 
tudi izvrstno odstranjevanje tako umazanije, 
kot mikro delcev poškodovanega laka in daje 
vašemu vozilu sijoč izgled, izgled poliranja. 
Notranja sestava viledastih krtač je iz posebnih 
sintetičnih materialov, ki praktično ne vsrkava
jo vode, kar omogoča stabilno delovanje krtač 
ter lesketajoč videz opranega vozila.

Toda večina ljudi še vedno verjame, da je

ročno pranje boljše... Verjamem, da tako mi
slijo. Naj dodam še en razlog - zakaj je strojno 
pranje boljše. Relativno majhne količine vode, 
uporabljene pri ročnem pranju, tvorijo z uma
zanijo agresivno abrazivno kremo, ki za sabo 
pusti nešteto majhnih prask in tanjša plast bar

ve. V nasprotju s tem avtomatska pralnica upo
rabi pri pranju do 300 litrov vode, s čimer se 
delci umazanije kar najhitreje odstranijo z av
tomobila. Tako ne pride do abrazivnega učinka, 
kise - dokazano -pojavlja pri ročnem pranju.

To je to? No, prednosti avtomatskega pranja 
so ne nazadnje tudi kontrolirani izpust pralnih 
odplak v sistem odpadnih voda in domiselni 
sistem, ki s pomočjo reciklaže doseže dejansko 
porabo samo 30 litrov čiste vode na pranje; to 
pomeni kar 90% zmanjšanje porabe vode na 
pranje.

Hm, zanimivo. Pa smo spet postavili na gla
vo eno tezo. Odločitev, komu boste zaupali v 
obdelavo vašega jeklenega konjička je izključ
no na vas samih. Pa dobro odločitev! (GS)

Našega rokometaša Sebastjana Skubeta pričakal poln 
park navijačev iz Trebnjega in okolice
V ponedeljek, 28. januarja 2013, je D ROT, 
v sodelovanju s prijatelji in sokrajani ter 
RK Trimo Trebnje, pripravil sprejem oz. 
dobrodošlico za našega Trebanjca Seba
stjana Skubeta, rokometaša RK Celje PL 
in člana reprezentance Slovenije.

Sebastjan se je, skupaj z ostalimi rokometaši 
in odpravo ter navijači, s SP v rokometu, ki je 
potekalo v Španiji, v domovino vrnil v noči iz 
nedelje na ponedeljek. V dopoldanskih in zgo
dnjih popoldanskih urah sta rokometaše spre
jela predsednik države Borut Pahor in Mini
ster za šport Žiga Turk, v popoldanskih urah, z 
začetkom ob 16h, pa so za Sebastjana sprejem 
pripravili tudi Trebanjci. V mestnem parku se 
je zbralo med 250 in 300 ljudi.

V bogatem kulturnem programu, 
katerega so organizatorji poime
novali Trebanjci za Trebanjce, so 
nastopili kantavtor Žan Ograjšek, 
Občinski pihalni orkester pod 
vodstvom Primoža Kravcarja, 
Trebanjske mažoretke in ansam
bel Zidaniški kvintet. Piko na i do
gajanju so dodali Pogumovci, Seba
stjanov najljubši ansambel, ki so se 
vokalno za to priložnost okrepili s 
pevcem ansambla Petra Finka, ki 
živi v Šentrupertu.

Sebastjanu so nekaj besed name
nili tudi tisti, ki so zaznamovali nje
govo športno pot; prvi trener, tudi 

njegov razrednik v OŠ, 
Alojz Radelj, Sebatov 
stric in tisti, ki je Seba
stjana sploh nagovoril k 
igranju rokometa, sicer 
pa prvi trebanjski ro
kometni reprezentant 
Roman Šavrič, Sebastj
anov oče Alojz Skube, 
ki je priznal, da ga je 
sam nagovarjal k igra
nju košarke, s katero 
se je amatersko ukvar
jal tudi sam in prijatelj 
Peter jevnikar, ki je že 
dvakrat (Koper, Celje) 
popeljal za poln avtobus 
navijačev na tekmo Sku
beta.
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VULKANIZERSTVO BOŠTJAN VOVK
TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si, e-pošta: bostjan.vovk@siol.net
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AVTOPRALNICA
NAJSODOBNEJŠA AVTOPRALNICA

t pranje s sistemom CARLITE
(viledaste krtače, katere ne poškodujejo vozila)

• pranje vozil
• notranje čiščenje
• kemično čiščenje
• specialno poliranje vozil

TEL: 07/34 61441, GSM: 031/204 333
OBRTNIŠKA ULICA 4 (NASPROTI MC); TREBNJE; DELOVNI ČAS: 8-12 IN 13-17, SOB 8-12; AVTOPRALNICA: 8-17, SOB. 8-15, NED 8-12*

Odlično sta program povezovala športna 
navdušenca Andrej Grandovec in Goran Ob
rez, znani športni novinar, ki je svoj intervju s 
Sebastjanom pričel z besedami - Seba, kapo dol 
- in se mu na odru tudi priklonil, s čimer je kot

velik poznavalec športa, predvsem 
pa ljubitelj in komentator nogome
ta pokazal, koliko pomeni ta velik 
uspeh rokometašev v športnem 
svetu.

Sebastian se je vsem Trebanjcem 
zahvalil za topel sprejem (je edini 
izmed vseh reprezentantov, katere
ga so pričakali sokrajani), na koncu 
pa je izpostavil Dejana 
Smuka, ki da je najbolj 
zaslužen in idejni vodja 
projekta organizacije 
sprejema. Ob tem mu je 
izročil tudi svoj original 
dres, v katerem je igral 
na SP v Španiji.

Druženje Trebanjcev 
s Sebastjanom je potrajalo do 20. 
ure, nakar se je preostala skupina, 
okoli 30, odpravila v hotel Opara, 
kjer se je nadaljevalo druženje z na
šim rokometnim asom.

Celotno dogajanje oz. 
dogodek je najbolje opi
sal 45-letni Trebanjec, 
ki je dejal: »Nikoli si ni
sem mislil, da bom imel v enem Treb
njem polne oči solz zaradi pozitivne 
izkušnje. To, kar so danes pripravili 
organizatorji, je nekaj neverjetnega. 
To si Trebanjci želimo, to si Trebanjci 
zaslužimo!«

Dodajmo, da so DROT-ovci celo
tno zadevo izpeljali z minimalnimi 
stroški, saj je bilo potrebno plačati 
le ozvočenje, vse ostalo se je nare
dilo prostovoljno in brezplačno. Vso 
hrano (golaž - Trimo) in pijačo (čaj

- Hotel Opara, vino in žganje - posamezniki)
so priskrbeli brezplačno, za oder je tudi brez
plačno poskrbelo podjetje Zorni iz Trebnjega, 
pa tudi vsi nastopajoči so se odrekli honorarjev, 
saj smo praznovali resnično velik uspeh našega 
rokometa in našega Sebastiana.

»Bil je odličen sprejem. V slogi je moč in veseli 
me, da smo skupaj sodelovali«, pa je bil kratek 
sekretar RK Trimo Roman Šavrič, ki je odnesel

levji delež pri organizaciji.

Vsekakor je potrebno navesti, da gre za vzor
čen primer, kako lepo lahko Trebanjci de
lamo in živimo, če stopimo skupaj. Pohvale 
vsem sodelujočim! tcsj

V1DEOGALERIJA (na Cajtng.com):
• Prihod ansambla Pogum (krajša verzija)
• Sprejem Sebastiana Skubeta, I. del (25:16)
• Sprejem Sebastiana Skubeta, II. del (9:25)



Planiranje nerealne
ga proračuna zato, 
da je ljudem všeč.
Ne proračun, ampak 
župan!
»Kakšen se vam zdi predlog proraču
na za leto 2013«, smo povprašali nek
danjega direktorja Občinske uprave 
občine Trebnje, mag. Janeza Slaka.

Pisati realno o proračunu občine Trebnje na podlagi do sedaj javnosti 
znanih podatkih, je zelo nehvaležno dejanje. Gradivo (dve tabeli - posebni 
in splošni del proračuna, brez vsakršnih obrazložitev), ki je do sedaj javno 
dostopno, je premalo, da bi lahko objektivno ocenil, če pokriva tisto, za kar 
so javna sredstva namenjena.

je pa kljub temu iz teh tabel jasno, kako se je v preteklosti potrjeval ne
realen proračun. Napihnjenost za leto 2012 se kaže skoraj v 40%. Tudi za 
leto 2013 planirani prihodki ne bodo nikoli realizirani. Le v primeru, če 
se zgodi čudež in občina končno dobi omembe vredna sredstva iz EU. Za
dovoljni bi bili lahko, če vsaj toliko kot kakšna sosednja občina, ki je za % 
manjša od naše. Zakaj vedno planiranje, ki nima nobene realne osnove? 
Samo z enem namenom, da je ljudem všeč. Da se razumemo, ne proračun, 
ampak župan.

Iz tabel prav tako ni možno ugotoviti, koliko obveznosti iz leta 2012 se 
prenaša v leto 2013. Da se prenašajo, je dejstvo, saj iz pogovora z zavodi in 
podjetji nedvomno izhaja, da jim občina ni pokrila računov oz. zahtevkov, 
ki so po pogodbah zapadli v plačilo 2012. To je sicer nezakonito (pa kaj 
pravzaprav je še zakonito za našega župana?), predvsem pa žalostno, da 
župan manire iz okolja, kjer je deloval pred nastopom funkcije, ko je bila 
finančna nedisciplina prej pravilo kot izjema, prenaša na občino, ki bi mo
rala biti branik spoštovanja zakonitosti.

Upoštevaje nerealno planirane prihodke, predvsem pri davkih na pre
moženje in prihodkih od premoženja, in obveznosti, ki jih občina dolguje za 
nazaj, bo občinski proračun v letu 2013 razpolagal z dobrimi 10 mio evri. 
Predlagani znesek 13 mio je zgolj na papirju in nič več.

In s tem zneskom je potrebno pokriti vsa pričakovanja. Nikoli ne bodo 
vsi dejavniki zadovoljni s proračunom. V množici interesov je umetnost pri
prave proračuna zgolj v pripravi prioritet. Ali je ureditev vaških jeder tista 
prioriteta, ki jo ta trenutek za občino pomembna, je odvisna predvsem od 
tega, ali so ti projekti pokriti z sofinanciranjem EU sredstev, kot je to običaj, 
vsaj do višine 80%. Če so ti projekti pokriti v celoti iz občinskega proračuna, 
je odgovor prej - ne. In tako dalje bi lahko postavljal hipotetična vprašanja 
za projekt po projektu.

Nedvomno pa je izpod vsake kritike predlagana višina sredstev za pla
če zaposlenih, ki se povečuje za dobrih 10%. Vlada je na nivoju javnega 
sektorja, kamor lahko posega s svojimi kompetencami, sredstva za maso 
plač znižala, za medije je bilo rečeno 5%, realno pa je to za 10 %. Temu 
zgledu naj bi sledile tudi občine. Če za katero, potem to velja še posebej za 
Občino Trebnje, da je sredstva za plače potrebno tudi tukaj zmanjšati. Da 
ostaja število zaposlenih v občinski upravi enako ali celo višje, kot je bilo 
pred sedmimi leti, ko so ti javni uslužbenci opravljali delo še za Občine Mo- 
kronog-Trebelno, Šentrupert in Mirno, je najmanj nesprejemljivo ali bolje 
rečeno - absurd.

Ne bo prvič, če zapišem, da bi se moralo na letnem nivoju najmanj 
100.000 € sredstev prihraniti samo na izdatkih za plače. Kar pomeni naj
manj 700.000 € prihrankov od plač, upoštevaje še druge nerazumne izdat
ke župana, kot npr. za reprezentanco, sponzorstva, lastno promocijo preko 
medijev itd., bi ta znesek prihranka v času županovanja Kastelica znašal 
lahko 1 mio evrov. Čisto dovolj za (recimo) nov vrtec v Velikem Gabru. In 
zakaj ga ni? Odgovor je na dlani. Kdaj bo? Tega še Bog ne ve?

ZAGORELO V KURILNICI - 08. 02. 2013 - Ob 17.22 je v Dobravi v 
občini Trebnje zagorelo v kurilnici stanovanjske hiše. Požar so pogasili 
gasilci PGD Dobrnič in Trebnje. Ogenj je poškodoval električno napelja
vo na peči za centralno kurjavo.

ZASPAL PRI PRIŽGANEM ŠTEDILNIKU - 09. 02.2013 - Ob 22.55je v 
Rožni ulici v Mokronogu lastnik pozabil hrano na štedilniku in zaspal. 
Stanovalci bloka so odprli vrata stanovanja, odstranili hrano in prezra
čili zadimljene prostore. Gasilci PGD Mokronog so preventivno pregle
dali prostore. Reševalci ZD Trebnje so občana, ki se je nadihal ogljikove
ga monoksida oskrbeli in odpeljali v novomeško bolnišnico. fRi-m)

Mokronog res splužen, 
kaj pa okolica?
Kmalu po izidu prejšnje številke Cajtnga je komentar na naš 
zapis oddala ga. Branka Ramovš, ki je zapisala: »Jaz bi pa samo 
rada dala en komentar na pohvalo Mokronogu, glede pluženja in 
odvažanja snega. Krajani Hrastovice smo se en teden dobesedno 
drsali po cesti. Oni se pa hvalijo kako so odvažali sneg. Tudi mi 
smo občina Mokronog ~ Trebelno.«

Vlado Vidakovič, 
višji svetovalec za ko
munalno in cestno in
frastrukturo na občini 
Mokronog Trebelno 
je glede tega povedal:
»Za navedeno proble
matiko smo žal izve
deli šele iz zapisanega.
Po zagotovilu izvajalca 
zimske službe so bile 
ceste v tem delu Obči
ne sprotno plužene in 
posipane. V bodoče bi v 
izogib tovrstnim teža
vam predlagali direk
ten kontakt občanov 
z delavcem občinske 
uprave, zadolženim za 
cestno infrastrukturo.
Le tako je možno mo
rebitne neskladnosti izvajanja zimske službe takoj preveriti in morebitno 
problematiko na tem področju tudi takoj rešiti, je pa tudi res, da smo obča
ni v zadnjem času izgubili občutek, da je tudi sneg sestavni del zime«.

Za lažji kontakt smo na spletni strani občine Mokronog Trebelno izbr
skali telefonsko številko delavca občinske uprave, zadolženega za cestno 
infrastrukturo, to je g. Vidakovič, ki je dosegljiv na 07 34 98 265 in 040 
125 340. Upamo, da smo kolikor toliko ustregli vsem, ki boste v prihaja
jočih dneh imeli težavo z neočiščenimi cestami... (GS)
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Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in neugodnejši.

bklešen d.o.o., K Rohu 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop
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ceneje

Bodi IN. vozi na PLIN
051 688 880

SIGAS d.o.o., Krmelj 2«4c, 8296 Krmeli

Srečanje s Slashom, 
zgodovinski dogodek 
za 34-letno Mirnčan- 
ko Blanko Fink
Letošnji 8. februar, dan, ko Slovenci pra
znujemo kulturni praznik, si bo 34-le- 
tna Mirnčanka Blanka Fink nedvomno 
zapomnila za celo življenje. Pa ne zaradi 
zborovanja k podpori Janši, niti ne za
radi protestov proti Janši (in ostali po
litični »eliti), niti ne zato, ker bi jo kdo 
očaral s Prešernovimi vrsticami. Blanka 
Fink je 8. februarja 2013 v ljubljanski 
Hali Tivoli doživela enkratno in nepo
zabno srečanje s Slash-om, kitaristom 
nekoč zelo priljubljene rock skupine 
GunsVRoses.

»Zame je to eden večjih, če ne celo največji 
pozitiven dogodek v življenju«, je za Cajtng.

com povedala Blanka, ki Slasha, dolgolasega 
kitarista s cilindrom in sončnimi očali obožu
je še iz časov, ko je igral za Gun- 
se, torej preko 20 let, kar je več 
kot polovico življenja. Tokrat se 
je na odru pojavil s svojo novo 
skupino Myles Kennedy, naša 
bralka pa je Slasha imela čast 
spoznati osebno. Se z njim slika
ti, ga objeti ... In kako je prišlo 
do tega??

Prijateljica Sabina iz Domžal 
je, ko je izvedela, da revija Stop 
razpisuje nagrado, ki je - mo
žnost srečanja s Slashom, spisa
la nekaj vrstic in jih poslala na 
Stop. Izvirnih, kakopak, le na tak 
način je bilo moč priti do nagra
de. »Kar nekaj mi je dalo vedeti, 
da lahko iz tega nastane kaj več, 
a sem potem na vse skupaj poza
bila«, ja zadevo komentirala Mirnčanka.

»Nato pa - kar naenkrat - telefonski klic,

hitela razlagati Blanka, nato pa povedala, da je ta 
srečni dogodek skoraj zamudila ...

»Dogovorjena ura za srečanje s Slashom je bila 
17.30, petnajst minut prej bi se naj zbrali pred Halo 
Tivoli. V Ljubljani sem bila skoraj uro prej, na srečo 
se je to izkazalo za dobro. Organizatorji so namreč 
spremenili urnik dogodkov, na kar pa me prej niso 
opozorili. Šele tik pred zdajci so me klicali, naj brž 
pridem. Potem pa - sredi Ljubljane, sredi protestov, 
povsod polno ljudi, policije,... jaz pa hitet v Tivoli... 
Srečanje s Slash-om sem res komaj ujela«, dan po do
godku dogodek opisuje vse skupaj Blanka, zaključi 
pa z besedami: »Psa panika in hitenje, vse je poza
bljeno, samo da se je končalo tako, kot se je. Videla 
sem ga, objela, stisnila, pobožala, tudi poljubila, se z 
njim slikala ... zame je to to, kar sem si želela. Očitno 
mi je bilo usojeno, da ga srečam«.

Vse se je zgodilo v nekaj trenutkih, morda minu
ti, dveh. »Še sedaj nisem vsega dojela. Slash se je, ko 
me je videl, kako se hitim prebijati med ljudmi, samo 
nasmejal. Spomnim se samo poljuba, dveh fotk in - 
ciao, lepota! Ko sem pritekla iz Hale Tivoli, pa sem 
zavriskala od veselja in zakričala: »His stili sexy!« 
(Še vedno je seksi!, op.p.).

»Po 20-tih letih so se mi uresničile sanje. Nena
zadnje pa mi je tole doživetje vlilo nove življenjske 
energije, saj veste, kako je v teh gnilih časih«, je za
ključila Blanka.

Ivo Andric, bosanski pisatelj, je zapisal: »Čudno 
je, kako je malo potrebno, da budemo sretni. I još 
čudnije je, kako nam često bas to malo nedostaje«. 
V prevodu bi temu rekli: »Čudno, kako malo je po
trebno, da smo srečni. In še bolj čudno je, kako nam 
to malo tako pogosto manjka«.

No, Blanka je to »malo« doživela ... In želimo 
vam, da tudi vi, najdete tisto »malo« ...

fGSJ
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ZAKLJUČNA GRADBENA DELA - PREVOZI

GRADAAGMIC
Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 
Tel: 07/ 30 44 752, 
Gsm: 041618 975

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
• vroče akcijske cene za strojne omete ter fasade
• izvajamo tudi pleskarska dela, tlake, vse vrste oblog
• nudimo izvedbo na višini z delovno košaro 24m
• izvedba z najkvalitetnejšimi materiali in garancijo

FRIZERSKI SALON
GSM: 041729 755

• vKohokvnlitetna lasno kozmetika lisap EMI
• AKCIJA: 1 striženje GRAM
• prinasjriziramo BREZ NAROČANJA!
• darilni boni

__ “TIMA
DARILNI BON

frizerski salon "Tina" • Martina Hočevar s.pi • Obrtniška Trebnje 
Delovni čas: tor - pet 8-l8h, sob 8-lih, pon ZAPRTO! • Gsm: 041729 ZSS

Letos bo OŠ Trebnje zaradi 
slabega finančnega stanja v 

i državi investirala samo v
najbolj nujna vzdrževalna dela
Konec januarja 
smo vas preko 
našega Face- 

4H book profila
povabili k sode
lovanju. Pozvali 

smo vas, da zastavite vprašanje ravnatelju OŠ 
Trebnje g. Radu Kostrevcu, nastal pa je tale 
»intervju«. Hvala vsem, ki ste se odločili so
delovati, hkrati pa se za vsa pojasnila zahva
ljujemo tudi ravnatelju.

Koliko letno OŠ Trebnje nameni za delova
nje oz. urejanje spletne strani, kdo jo ureja 
in ali ste pomislili, da bi imeli svojo spletno 
domeno, recimo www.ostrebnje.si namesto 
sedanje - http://193.2.13.17/joomla25/? 
Osnovna šola Trebnje je v preteklem letu sama 
posodobila svoje spletne strani. Spletno stran 
ureja računalnikar-organizator informacijskih 
dejavnosti v okviru svoje delovne obveze. Posame
zne prispevke za spletne strani pripravljajo tudi 
strokovni delavci, ki imajo pooblastilo za dostop. 
Pri tem je potrebno skrbeti za ažurnost podatkov 
in informacij, ki so objavljeni, zato je potrebne kar 
nekaj dobre volje pri tistih, ki skrbijo za spletne 
strani in pripravljajo prispevke zanje. S tega vidi
ka rešitev, ki jo imamo v zvezi z urejanjem spletne 
strani, za šolo ne predstavlja dodatne finančne 
obremenitve. Spletna domena je www.os-trebnje. 
si, ko jo vtipkamo v iskalnik nas usmeri do vsto
pne točke. Vstopna točka na spletne strani šole je 
enotna za vse, za podružnice in za matično šolo, 
ravno zaradi števila enot pa je spletna stran orga
nizirano tako, da vsebuje štiri samostojne strani. 
Verjetno obstaja še kakšna drugačna rešitev od 
obstoječe, ugotavljamo pa, da ta trenutno zado
voljuje naše potrebe. Za vsako finančno in vsebin
sko pomoč, ki bi kvalitativno nadgradila obstoječe 
stanje pa smo vsekakor zainteresirani.

Ali drži, da se pouk (glasbena šola???) za 
nekatere učence odvija tudi po zakloniščih? 
Ali je to dovoljeno in ali so s tem seznanjene 
pristojne institucije? Vzgojno-izobraževalno 
delo v Osnovni šoli Trebnje poteka v učilnicah in 
v za to prilagojenih kabinetih ter drugih šolskih

prostorih ter v telovadnici. V prostorih zaklonišča 
ne izvajamo nobenega vzgojno-izobraževalnega 
dela. Osnovna šola Trebnje je javni zavod, s tega 
vidika so prostori v katerih se izvaja vzgojno-izo
braževalno delo dostopni tako zainteresirani jav
nosti, kakor tudi pristojnim inštitucijam.

Koliko učencev sprejme OŠ Trebnje in 
koliko jih sedaj obiskuje šolo v OŠ Trebnje 
(brez podružnic)? Na seznamu za šolsko leto 
2012/2013 sta bila na dan 1. september 2012 v 
Osnovni šoli Trebnje vpisana 702 učenca. Glede 
na opredeljene normative o številu učencev v od
delku bi lahko šola v povprečju sprejela še skoraj 
poldrugo stotnijo učencev, glede na materialne 
pogoje dela (število, velikost in opremljenost učil
nic) pa bistveno manj.

Ali je OŠ Trebnje še vedno upravljalec šol
skega igrišča in kako skrbi zanj? Šola je še ve
dno upravljavec šolskega igrišča, ki se nahaja ob 
stavbi Centra za izobraževanje in kulturo in je od
prto tudi za druge uporabnike v lokalni skupnosti. 
Vzdržujemo ga v duhu dobrega gospodarja in v 
skladu z majhnimi finančnimi zmožnostmi, ki jih 
imamo, ob občasni pomoči Krajevne skupnosti 
Trebnje. Poskrbimo za košnjo trave, spomladan
sko čiščenje atletske steze, periodično čiščenje 
smeti na igrišču in za vzdrževanje naprav v smislu 
zagotavljanja varne uporabe. Prav tako izvajamo 
interventna vzdrževalna dela na športnih objek
tih zaradi poškodovanja opreme s strani uporab
nikov ali zaradi višje sile.

Ali se je kaj spremenilo v zvezi z gardero
bami od našega pisanja (lani januarja) in kaj 
je OŠ Trebnje naredila v zvezi s tem? V gar
derobah, ki so bile v letu 2008 dograjene k stavbi 
športne dvorane, smo opravili najnujnejša vzdr
ževalna dela, s katerimi smo omogočili nemoteno 
uporabo teh prostorov. Zamenjali smo poškodo
vane mavčne obloge, zamenjali na posameznih 
mestih poškodovane keramične obloge, dvignili 
pragove na delu garderob, kjer so izhodi izpod 
tušev, da smo preprečili izlivanje vode ob tušira
nju v ostale prostore, na tuše namestili dodatna 
varovala proti vrtenju tušev in s tem zamakanjem 
v steno, namestili dodatne obešalnike v garderobi,

za možnost brisanja po tuširanju že v sami bližini 
tušev, očistili stene garderobe in vzpostavili sitem 
celodnevnega prezračevanja prostorov. Za vse te 
najnujnejše posege smo morali zagotoviti sred
stva iz tekočega vzdrževanja. V zvezi s problema
tiko garderob smo se sestali s predstavniki občine 
Trebnje, predstavnikom izvajalca gradbenih del 
in s predstavnikom nadzora pri gradnji. Opravili 
smo tudi dva skupna ogleda prostorov. Na sestan
ku smo ugotovili, da so bila dela sicer izvedena v 
skladu s projektno dokumentacijo, da pa se neka
tere rešitve kažejo kot neustrezne in pomanjkljive 
in so bile izbrane v okviru danih finančnih mo-

G. ravnatelju smo, glede na njegove od
govore, postavili nekaj podvprašanj:
Glede na predzadnji odgovor - na čigave 
stroške se je vse to delalo? Ste zahtevali 
reklamacijo in kdo je vse to plačal?

Glede na zadnji odgovor - ali ste investicije 
zmanjšali zaradi slabega finančnega 
stanja v občini ali državi IN ali vi osebno 
menite, da je slabo finančno stanje v občini 
posledica slabega finančnega stanja v 
državi?

Odgovore objavljamo na Cajtng.com!

žnosti, ki so bile omejene. Prav tako se je izkaza
la neustreznost uporabe garderobe posameznih 
uporabnikov, ki uporabljajo garderobo v popol
danskem času. 0 ugotovitvah je bil 7. 5. 2012 na
rejen zapisnik številka 430-9/2009-2, ki ga je moč 
dobiti tudi na Oddelku za družbene dejavnosti ob
čine Trebnje. V omenjenem poročilu je navedeno 
tudi dejstvo, da bo za trajnejše izboljšanje stanja 
v garderobah potrebno pripraviti sanacijo, ki zah
teva temeljite posege v obstoječi prostor.

Ali je v letošnjem načrtu kakršnakoli inve
sticija v šolo (ali šolski objekt - telovadnica, 
...) ali njeno okolico? V proračunskem letu 2013 
smo v stavbi matične šole predvideli kar nekaj 
nujnih investicij, ki pa smo jih morali zaradi slabe
ga finančnega stanja v državi zelo zmanjšati. Če
prav smo bili primorani zmanjšati predlog obsega 
investicij in smo glede na prioriteto v letu 2013 
predvideli samo rekonstrukcijo in posodobitev 
ene od učilnic za pouk gospodinjstva in ureditev 
garderob za učence ter nakup garderobnih oma
ric, nam verjetno tega ne bo uspelo uvrstiti v fi
nančni okvir občinskega proračuna za leto 2013. 
Zato bomo s sredstvi za vzdrževanje in s sredstvi, 
ki jih bomo skušali prihraniti, izvedli samo najbolj 
nujna vzdrževalna dela. (GS)



Borut Antonič s.p. 
Dolenja vas 1, Velika Loka 
07/348-92-24,041/748-495
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brušenje,lakiranje ali oljenje parketa 
' nabava in polaganje masivnega parketa 
> nabava in polaganje gotovih parketov 
' nabava in polaganje PVC podov 
' velika izbira gotovih parketov

\

Ste vedeli, da če kaplja z vaše strehe oz. žleba 
na javno površino, ste ga dolžni sanirati?
Na naš medij, katerega ste očitno vzeli 
za svojega tudi kar se tiče reševanja ta
kih in drugačnih težav, se je obrnil bra
lec Stane M. iz Trebnjega, ki je potožil, 
da ga moti, ker izpod streh oz. žlebov 
kaplja voda, deževnica, ki da mu pada na 
glavo oz. za vrat, ko hodi po pločniku. To 
bi se naj dogajalo predvsem pri starem 
Mercatorju v centru Trebnjega, naštel 
pa je še nekaj objektov, predvsem v cen
tru Trebnjega.

V Odloku o občinskih cestah je v 44. čle
nu določeno, da je prepovedano začasno ali 
trajno zasesti občinsko cesto ali njen del, iz
vajati ali opustiti kakršna koli dela na cesti in 
zemljišču ali objektih ob cesti, ki bi utegnila

poškodovati cesto ali objekte na njej ter 
ovirati ali ogrožati promet na cesti.

Primer bralca smo prijavili inšpektorju 
Vinku Ribiču in zahtevali, da nas (na podlagi 
24. člena Zako
na o inšpekcij
skem nadzoru) 
kot prijavitelja 
obvesti o svojih 
ukrepih, kmalu 
pa dobili odgo
vor: »V zvezi z 
Mercatorjem mi je uspelo najti lastnike, kate
rim je bil še isti dan poslan poziv po ureditvi 
žleba na Gubčevi 1 in Gubčevi Ib. V teh dneh 
nameravam preveriti stanje tudi na drugih jav
nih površinah v centru mesta. Vaše bralce pa 
vabim, da me obvestijo o tem preko telefona ali 
e-pošte, na vsako težavo pa se bom skušal čim 
prej odzvati.«

Občinski inšpektor je torej ukrepal zoper 
povzročitelje, a ne zato, ker je našemu bral
cu kapljalo za vrat, temveč zato, ker se s tem 
ovira in ogroža promet in tudi uničuje jav
no lastnino. Bralec bo z ukrepom inšpektor
ja zagotovo zadovoljen, lastniki objekta(ov) 
malo manj, a ne smejo biti jezni na bralca (in 
še manj na nas), saj bi morali žleb sanirati - 
slej ko prej. tcsj

Pri Avto centru Vovk v Treb
njem vozilo na bok, poškodo
vanih na srečo ni

V četrtek, 24. 1. 2013 ob 16.38 je na cesti 
Trebnje — Mirna osebno vozilo zapeljalo s ce
ste in se prevrnilo na bok. Gasilci PGD Trebnje 
so požarno in naletno zavarovali kraj nesreče, 
odklopili akumulator na vozilu, postavili vozilo 
na cestišče in usmerjali promet. Poškodovanih 
ni bilo. Po neuradnih podatkih bi se naj voznica 
peljala iz smeri Mirna proti Trebnjemu, zaradi 
spolzkega cestišča pa bi naj kakšnih 50m pred 
Avto centrom Vovk zapeljala s ceste in pristala 
pod mejo. Na cesti je bilo le nekaj cm snega, a 
očitno dovolj, da v primeru ne dovolj velike pa
zljivosti pride do nesreče, fr.si

d.0.0.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov)
- VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

I KULINARIKA JURE 
CATERIN6

Za vas oraaniziramo piknike, veselice, fantovščine,

T



GORAZD MARINČEK:
NA GLAS RAZMIŠLJAM

Papež je odstopil, 
župan pač ne ...

Naj takoj povem, da mi pomeni posamezni
kovo versko prepričanje popolnoma njegova 
osebna zadeva in vsakogar vrednotim izključ
no po njegovem početju, obnašanju in (so)de- 
lovanju v družbenem okolju.

Papež Benedikt XVI je zame državnik in voditelj skupnosti ljudi z enakim 
ali zelo podobnim osebnim pogledom na svet. Ta skupnost ima svoje zako
ne, organizirana je, traja že 2000 let in njene obče življenjske vrednote so 
strnjene v desetih božjih zapovedih.

Spremljal sem njegova potovanja po svetu, njegove govore in nagovo
re, sporočila ob kočljivih razkritjih o pedofiliji v duhovniških vrstah in ob 
gospodarskih in finančnih avanturah visokih cerkvenih dostojanstvenikov. 
Občudoval sem njegovo moralno držo, konsistentno pri merjenju dogajanj 
v svetu in tistih znotraj cerkve. Nekaj popolnoma drugačnega od tistega, 
kar vsakodnevno doživljam v Sloveniji.

Zato me je toliko bolj presenetila njegova odločitev o odstopu. Zakaj se 
umika, ko mu je vendarle podeljena doživljenjska vloga božjega namestni
ka na zemlji? Saj je vendar avtoriteta, v katere besedo nihče ne sme dvomiti 
in pomeni vrhovni zakon za vse člane skupnosti, ki jo vodi. To avtoriteto, 
ali po domače oblast, je uporabljal tako, da so ob njegovem napovedanem 
umiku izrazili obžalovanje voditelji drugih (konkurenčnih) verskih skupno
sti, na primer anglikanske cerkve in judovske skupnosti. Nikoli je ni zlorabil 
ali šel preko meja božjih zapovedi ali dobrega okusa. Deloval je za mir po 
svetu in blagostanje med ljudmi. Povezoval je stoletne in tisočletne naspro
tnike za dobrobit celokupnega človeštva.

Kakšen je ego takšne osebnosti, ki se zmore na vrhu odpovedati brez
mejni oblasti? Vsekakor izjemen in občudovanja vreden, brez dvoma gre za 
modrost, tenkočutnost in občutek za dobro skupnosti.

Življenje me je izučilo: glej po svetu in se uči, ukrepaj pa lokalno, v okolju, 
□J kjer živiš.

Močno sem se trudil prestaviti papežev zgled v naše Trebnje. Ni šlo. Prvi 
občan svojo oblast izrablja za razdvajanje občanov, nekaj časa sodeluje in 
hvali ene, da bi kmalu zatem delil privilegije in javne denarje drugim. Delu
je, kot da ima papeška pooblastila in oblast, ampak še tista pooblastila, ki 
jih ima, uporablja v nasprotju z zakonom in je za ta kazniva dejanja prav
nomočno obsojen. In to samo za tista, ki jih je storil v letu 2007. Kasnejša 
so še v postopkih.

Obnaša se kot vrhovni razsodnik in vrhunski strokovnjak za okoljske, go
spodarske, politične in moralne izzive. Prisvaja si rezultate dela drugih, s 
katerimi ima skupno samo prisotnost na otvoritvah in pogostitvah po njih. 
Občinsko blagajno je prevzel s 4 milijoni EUR viška pred 6 leti, ob koncu 
2012 je za plačilo obveznosti zmanjkalo 5 milijonov. Kar pomeni izginotje 
skupaj 9 milijonov EUR, ali 1,5 milijona vsako leto oziroma 125.000 EUR na 
mesec. Si predstavljate, da bi nekaznovano vsak mesec v preteklih 6 letih 
porabili 125.000 EUR več denarja, kot ga imate na voljo? No vidite, to je 
otipljiv rezultat županovanja Alojzija Kastelica.

Razglabljamo lahko o modrosti, tenkočutnosti in občutku za dobro sku
pnosti, o ravnanju po božjih zapovedih... papeža, župana pač ne.

In to je to. Modrost in tenkočutnost, ki globoko v tebi pove tvojemu egu, 
kdaj je čas za umik v dobro skupnosti. V dobro skupnosti!

Gorazd Marinček, trebanjski občan in davkoplačevalec

Kolumnist izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva.

facebook
Spremljajte nas tudi na FACEBOOK-u, poiščite:

CAJTNG TREBNJE

ZAČETNI TEČAJ
(Baragova galerija, Trebnje) 

sob., 16. mar. ob 20.30 
ned., 17. mar. ob 19.00,5

NADALJEVALNI TEČAJ
(Baragova galerija, Trebnje) 
sob., 16. mar. ob 19.00

Prijave in informacije:
www.plesniklub-art.com 
ali 041/244 244

izkušeni plesni učitelji 
z licenco
sproščen način učenja 
ugodne cene

Vabljeni!

S3
/zberi pravi/no, v'~ J 
zapleši v Plesni šoli HRT

Izbira pravega 
računovodskega 
servisa je lahko vaša 
najpomembnejša 
odločitev!
• Ponujamo vam objektiven pogled 

na vaše poslovanje in svetujemo 
korake za njegovo izboljšanje.

• Prenos računovodstva je eno
staven in možen kadarkoli med 
letom. Konec leta pa je vendarle 
priložnost za nov začetek. Razmislite!

KERFI
FINANČNI INŽENIRING

Trebnje, Studenec 32 
PE Novo mesto

Kolodvorska 4 www.kerfin.eu I info@kerfin.eu
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krovstvo in kleparstvo
dobava in montaža strešnih kritin
dobava in montaža fasadnih sistemov
izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
gradbeni inženiring
krivljenje pločevine
plazemski razrez
prevozi HOkTT
izposoja dvigal MVIH I
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Zavarovalniško zastopanje
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NOVOSTI
• NAPREDOVANJE ZA DVA 

RAZREDA (10%) OB OBNOVI 
ZAVAROVANJA

• KRITJE MLADI VOZNIK 
ZA VSA OSEBNA VOZILA

Med drugim tudi: popusti na mlado 
družino, na starost lastnika, na vozniške 
izkušnje, stalnost, leta brez škod, gasilce, 
paketni popusti.
PREVERITE IN IZKORISTITE 
SVOJE PREDNOSTI.

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

Iz Mirne Peči do 
Vrhtrebnjega okoli 
40 pohodnikov
V soboto, 2. februarja 2013, je Planinsko 
društvo Trebnje organiziralo že tradicio
nalni pohod iz Mirne Peči na Vrhtrebnje.
V Trebnjem na železniški postaji se je 
zbralo okoli 40 pohodnikov, ki se je z vla
kom popeljalo do Mirna Peči, od koder je 
bil štart.

Pogled na ponor Temenice je grozljiv, 
predvsem seveda zato, ker je tam ogro
mno ene nesnage, kar je še eno ogleda

lo skrbi naše družbe za našo reko.

Na začetku poti, še na 
železniški postaji, se je 
skupina podprla z nekaj 
sladkimi dobrotami, nato 
pa so krenili. Na začetku 
lahka pot jih je vodila proti 
Biški vasi in nato proti Zijalu, kjer je bil prvi 
postanek. Tam je družina Žagar pohodnikom 
ponudila topel čaj z limono in medom, njihovi

Naslednji pohod v orgaizaciji PD Trebnje bo 17. marca 
2013, kjer vas bosta vodnika Marjan Pajk in Kadi Ger- 
movšek popeljala po Primorski. V kolikor se želite izletu 
(temu, ali pa kateremu koli drugemu) pridružiti tudi vi, 
spremljajte ponudbjfJtp Trebnje na njihovem FB profilu.

čebelarski izdelki pa so bili tudi na prodaj. Sku
pina je pot nato nadaljevala proti Sv. Ani, do 
katere vodi prvi večji vzpon, a so ga pohodniki 
- predvsem zaradi prijetno umirjenega tempa - 
dokaj z lahkoto premagali. Tam je sledil krajši 
počitek za malico in skupinsko fotografijo (na 
sliki), nato pa se je pohod nadaljeval. Do Poni- 
kev, tudi mimo mesta, kjer Temenica ponikne. 
Mimogrede, pogled na ponor (kraj, kjer Teme
nica ponikne) je grozljiv, predvsem seveda zato, 
ker je tam ogromno ene nesnage, kar je še eno 
ogledalo skrbi naše družbe za našo reko.

Od Ponikev proti Repčam je sledil še drugi 
vzpon, daljši in zato tudi 
malo napornejši, sploh 
zato, ker je bilo potrebno 
hoditi po gozdu, po snegu 
in med številnim vejev
jem. Ob prihodu na Repče 
se je pohod tako rekoč že 

končal, saj je pohodnike do cilja, planinskega 
doma na Vrhtrebnjem, delilo le še slabih pol 
ure poti, po lepi, asfaltni - in brez vzponov -

cesti.

Na cilju, po okoli 15,5 prehojenih kilome
trih, za kar so pohodniki porabili okoli 4 ure in 
45 minut, so se lahko vsi okrepčali z bogračem 
in ričetom ter popili osvežilno pijačo, bodisi to
pel čas, vino, pivo ali kaj drugega (vse proti pla
čilu). Potrebno je poudariti tudi to, da so imeli 
udeleženci pohoda srečo z vremenom, saj je 
začelo deževati (najprej rahlo, nato pa močne
je) le par sto metrov pred ciljem.

Omenimo, da se je pohoda na Vrhtrebnje, le 
da so oni krenili iz Trebnjega in ne iz Mirne Peči, 
udeležilo tudi okoli 15 članov pohodniškega 
krožka, ki deluje v sklopu OŠ Trebnje, (gs)



/% DEMIDA
ARH ITEKTU RA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

0 idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
D projekti za izvedbo,
□ projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
□ občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

Bizovičar)eva komedija kar 
dvakrat napolnila trebanjsko 
kinodvorano do zadnjega kotička
»Če radi poslušate slovensko glasbo, vam bo ta predstava všeč, 
če slovenske glasbe ne marate, vam bo ta predstava izredno 
všeč!« Tako se glasi povabilo vsem gledalcem predstave Špas te
atra, ki navdušuje gledalce po vsej Sloveniji. In tudi v Trebnjem 
ni bilo drugače. Društvo za razvoj in oživitev Trebnjega DROT je 
po odlični komediji Nežka se moži, ki je gostovala pri nas decem
bra, povabilo v goste Lada Bizovičarja in njegova kolega, da nam 
predstavijo, kako oni vidijo fenomen Slovenske muske.

Drotovcem se ver
jetno še sanjalo ni, da 
bodo tudi s to predsta
vo zadeli tako v polno, 
saj je bila trebanjska 
kinodvorana - z bal
konom in dodatnimi 
sedeži vred - razpro
dana že v nekaj dneh, 
zato so se, da dajo mo
žnost ogleda predstave 
tudi drugim, spustili v 
riziko in se odločili za 

Komedijo z Ladom Bizovičarjem v glavni vlogi si dodatno predstavo. Na
je ogledalo preko 540 obiskovalcev. srečo se jim je izšlo, saj je

bila tudi večerna pred
stava hitro razprodana. Sploh prvič pa se je zgodilo, da sta bili v enem 
večeru v Trebnjem dve enaki predstavi in da sta bili obe razprodani do 
zadnjega kotička, kar pomeni, da so DROT-ovci spet razveselili kar okoli 
540 obiskovalcev.

Lado Bizovičar nas 
je v svoji komediji po
peljal skozi abecedo 
od Avsenika do Žagar
jeve, od popa do rocka, 
od fuzbal napevov do 
himne..., od Laibach do 
Molarja... Adisa Molar- 
ja. Pa seveda Potrebuješa iz Čukov, Plestenjaka, Sebastiana, itd, itd. S svo
jim vokalom in izvrstno interpretacijo je odlično zabaval vse obiskovalce, 
ki so se do solz nasmejali. Na odru sta ga spremljala še pianist Gašper 
Konec in harmonikar Miha Debevec.

Če ste zamudili tokratni predstavi, še pose
bej pa to velja za občane občine Mokronog 
Trebelno, imate še eno priložnost za ogled
le te. Lado Bizovičar bo v sredo, 6. marca 
2013, nastopil tudi v Mokronogu, v tam

kajšnjem kulturnem domu.

Posamezna predstava je trajala okoli 100 minut, občinstvo pa je kinod
vorano zapustilo s širokimi nasmeški na obrazih. Nekaj kislih pripomb 
je šlo (še enkrat več) le na račun ogrevanja, kot vedno pa so tudi tokrat 
bili gledalci v zadnjih vrstah prikrajšani za boljši razgled. A to je to, kar 
premoremo v Trebnjem. Žal pa niti ne kaže, da se bo kmalu kaj spreme
nilo na bolje, (csj

MIZARSTVO
KOTAR

Kotar Janez s.p., Šentrupert 24a, Šentrupert; 041843 365 
07/30 40 387; e-mail: kotar.mizarstvo@gmail.com

PO NAROČILU 
VAM IZDELAMO:

- kuhinje
- dnevne sobe
- otroške sobe
- spalnice
- vgradne omare
- pisarne
- vrata,...

1 b-isdm ihjadicijja
Mokronogu 22% nepovratnih sred
stev za prenovo javne razsvetljave
Mokronog, 23. januar 2013 - Občina Mokronog-Trebelno je 
lani - skladno z leta 2007 sprejeto Uredbo o mejnih vrednostih 
svetlobnega onesnaževanja okolja - začela energetsko prenovo 
javne razsvetljave. Od 285 svetilk jih je bilo z uredbo pred prvo 
fazo prenove skladnih 85, po prvi fazi pa 56 več. Ostalih 144 
svetilk bo občina postopno zamenjala do konca leta 2016.

»85 svetilk, ki so bile skladne z uredbo, stoji pretežno na odjemnih me
stih, ki so bila zgrajena po sprejetju uredbe, ki določa, da se lahko upora
bljajo le svetilke, katerih delež svetlobnega toka, ki seva navzgor, je manjši 
od pol odstotka, letna poraba elektrike vseh svetilk 
javne razsvetljave, izračunana na prebivalca s stal
nim ali začasnim prebivališčem v občini, pa ne sme 
presegati 44,5 kWh. Za ostalih 200 z uredbo neskla
dnih svetilk smo na občini lani izdelali Elaborat 
zamenjave neskladnih svetilk«, je pojasnila višja 
svetovalka za okolje in prostor na Občini Mokro
nog-Trebelno Mateja Podgoršek.

Konec minulega leta so zamenjali 56 svetilk na 
energetsko najbolj potratnih odsekih javne raz
svetljave v občini. Občina je iz proračuna namenila Mokronog je bil še 
11.540,60 evrov, na javnem razpisu UREZRKO pa enkrat več uspešen 
pridobila še dodatnih 3.244,59 EUR nepovratnih na razpisu, javna 
sredstev. Pričakovana raba električne energije na ra:esvetllava bo pov- 
zamenjanih 56 »Milih 1= 7 62 MVVH/lMo oziroma ZZTSTs 
za 77,86 odstotka manj kot pred sanacijo. Posto
pno prenovo oziroma zamenjavo preostalih 144 svetilk javne razsvetlja
ve bo občina naredila do konca leta 2016.

Na občini so sicer preučili različne tipe svetil (natrijeve, LED), mo
žne nadgradnje za učinkovitost sistema (krmilniki, sistem centralnega 
krmiljenja), stroškovni vidik proučevanih scenarijev (strošek začetne 
investicije investicija, strošek vzdrževanja svetilk, prihranki električne 
energije skozi leta), oblike investitorstva (lastno, javno zasebno partner
stvo) ... Odločili so se, da je v večjem delu občine stare svetilke najbolj pri
merno zamenjati s svetilkami z visoko tlačnimi natrijevimi (VTNa) in 
kompaktnimi (FLUO) sijalkami, v centru Mokronoga pa »zvončke« lahko 
nadomestijo le LED moduli, (ek)



Razvojni model 
Občine Šentrupert 
zanima tudi Črno Goro
Župan Občine Šentrupert Rupert Gole je 
1. februarja 2013 sodeloval na konferen
ci o trajnostnem razvoju, katero je v pre
stolnici Črne Gore pripravilo tamkajšnje 
ministrstvo za trajnostni razvoj in turi
zem ter NL Agencija nizozemske vlade. 
Predstavniki črnogorskega ministrstva 
so Šentrupert obiskali konec minulega 
leta, čemur je sledilo vabilo.

VELIKA ČAST - Občino Šentrupert so Črnogorci 
prepoznali kot občino, ki bi jo želeli posnemati. 
Bravo župan, Rupert Gole!

Potem, ko je bil župan Rupert Gole leta 2010 
kot edini župan iz Slovenije povabljen v Bosno 
in Hercegovino, kjer je tamkajšnjim županom

predstavil razvojni model Občine Šentru
pert, so Šentrupert tudi Črnogorci prepo
znali kot občino, ki bi jo želeli posnemati 
s prenosom dobrih praks. Na zaključni kon
ferenci v Podgorici so predstavili izsledke 
projekta Pospeševanje sodelovanja in par
tnerstva za lokalni razvoj med vlado in go
spodarstvom v Črni Gori, ki se je začel pred 
dvema letoma, skozi primere dobrih praks 
pa seznanjajo udeležence o možnostih traj
nostnega razvoja v črnogorskih občinah. 
Posebna delovna skupina črnogorskega 
ministrstva za trajnostni razvoj in turizem 
se je namreč ukvarjala s prenosom dobrih 
praks na področju turizma, trajnostnega 
razvoja, energetike in nizkoenergetske gra
dnje v javnem sektorju iz zahodnih držav, 
tudi Slovenije, v Črno Goro.

Dana
industrijska prodajalna 

Andrej Jamšek s.p. 
Glavna c. 37, Mirna

»Ta delovna skupina se je obrnila na mi
nistrstvo za gospodarstvo v Sloveniji s pro
šnjo, naj jim posredujejo podatke tistih občin, ki 
veljajo v Sloveniji za inovativne, napredne, ki so 
realizirale takšne projekte. In na ta način so bili 
usmerjeni v občino Šentrupert, kjer sem jih spre
jel in predstavil našo vizijo, naše projekte. Temu 
je sledilo povabilo v Črno Goro in tako bom kot 
edini slovenski župan imel priložnost predstaviti 
razvojno zgodbo občine Šentrupert,« o gostova
nju v Podgorici pravi župan Občine Šentrupert 
Rupert Gole, ki se je že dan pred konferenco 
srečal z županom občine Danilovgrad Brani
mirjem Djuranovičem.

Danilovgrad je prva občina v Črni Gori z Lo
kalnim svetom za trajnostni razvoj, z Lokalno

strategijo trajnostnega razvoja in Akcijskim na
črtom za njeno uresničevanje. In kot je še dodal 
župan Gole, je zanj in za Šentrupert izjemna 
čast in potrditev dobrega dela sodelovati na 
takšnem dogodku.

Pri predstavljanju razvojne zgodbe občine se 
je župan Gole osredotočil na nizkoenergijski 
leseni montažni vrtec s kotlovnico na lesno 
biomaso, na nastajajoči Lesno-predelovalni 
center Šentrupert, na ustanovitev Javnega 
podjetja Energetika Šentrupert in na lokal
no samooskrbo zaporov na Dobu s toplo
tno in električno energijo, ni pa pozabil niti 
Dežele kozolcev, ki tudi tako postaja vse bolj 
mednarodno prepoznavna.. (ejq

poleteli 
■*>vsvetovnf 
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SESTAVIL: 
GORAN SMUK

SIAMSKA
MUCA
(pog)

PO HELENSKEM 
MITU POBEGLI 

TROJANSKI 
KRAUEVIČ

BANJICA ZA 
SEDEČE KOPEU, 
IZPLAKOVALNIK

OBLAZINJEN 
NIZEK STOL 

BREZ
NASLONJALA

NARODNO 
GIBANJE MED 

HRVATI V 
19. STOLETJU

VRSTA BARVNE 
BAZE, 

SLIKARSKA 
TEHNIKA

PERJE 
PRI REPI

PRVOTNA 
GRŠKA MUZA 

PETJA

KITAJSKA
VIOLINISTKA

VANESSA

AVT. OZNAKA 
KRANJA

KATJA
SLADIČ

TISOČAK

GOSTINEC, 
KRČMAR (pog.)

GL MESTO 
GRUZIJE

IME SKAKAL. 
TEPEŠA

NEKD. POUT. 
CVETKA

KERAM. POSO
DE V KEM. IND.

SESTAVIL: 
GORAN SMUK

PREDMET,
REČ

ŠKOTSKO
KRILO

IME
IGRALKE

THURMAN

BOREC V 
RINGU

ŽENSKE,
KI GOVORIJO 

EKAVSK0

PRIIMEK
NAŠEGA

REPREZENT.
S SLIKE v yV yV y\ y

REKA V SRBIJI. 
DESNI PRITOK 

DONAVE

SLED, KI SE 
NAREDI Z 

VLEČENJEM 
UPLENJENE 

ŽIVALI PO TLEH

ARABSKI
ŽREBEC

SLOVENSKA
VOJSKA

FORDOV
MALČEK

DEL LJUBLJA
NE (STADION)

—

RIBIŠKA
MREŽA

NAOČNIKI

—
ZADNJE
PKIDIV0

REKA NA 
PELOPONEZU

REDKO 
MOŠKO IME

Sl NOVINAR 
GORAN (EKIPA)

—

PISEC
ESEJEV

FRANCOSKO
REAKCIJSKO

LOVSKO
LETALO

—

JAVOR

TRUP

—
REKA V 

UKRAJINI

RDEČESVETNI 
PLEVEL (OPU)

KRAJ PRI 
LJUBLJANI

KRATICA
SLO. DOMEN

NORVEŠKO 
IME, SKAKALEC 

OTESSEN

OLEPŠAVA,
OKRAS

SESTAVIL: 
GORAN SMUK

Bo državne prvake, 
ekipo Gorenje, okrepil 
še en Trebanjec?
Po kuloarjih se govori, na prestop pa je 
malo namignil tudi eden izmed naših ko
mentatorjev, da bi znal vrste Gorenja na
slednjo sezono okrepiti še en trebanjski 
rokometaš. Gre za Jerneja Papeža, Čateža- 
na, ki je plod trebanjske rokometne šole, 
katero je zapustil v sezoni 2011/2012, ko 
je okrepil vrste novomeške Krke.

»Trenutno še ne mo
rem dati nobenih infor
macij. Zaenkrat osta
jam v Krki«, je za Cajtng 
kratko in jedrnato po
vedal Jernej Papež.

Jernej Papež, sicer 
mladinski reprezen
tant, je ta hip zelo 
»vroč« igralec na tr
žišču, saj je na polo

vici sezone 2012/2013 najboljši strelec 1. 
slovenske rokometne lige (v povprečju več 
kot 9 na tekmo) z več kot 30-timi goli naskoka 
pred najbližjim zasledovalcem. Papijev sedanji 
klub, novomeška Krka, trenutno zaseda visoko 
5. mesto na prvenstveni lestvici (prehiteli so 
tudi Trimo), k temu pa je nedvomno levji delež 
prispeval ravno Papež, zato niti ne čudi, če so 
Velenjčani res oko vrgli nanj. Ob odhodu repre
zentanta Jureta Dolenca iz Gorenja, o katerem 
se tudi govori, pa bi znal biti ravno jernej prava 
in dobra alternativa zanj. (GS)

PS: Iz ožjih oz. zanesljivih rokometnih krogov 
smo izvedeli, da naše informacije držijo, jernej 
Papež pa nam do zaključka redakcije tega še ni 
potrdil. Ne glede na vse - srečno, Papi!



Pripravljamo pogostitve za: * tone...
poroke
maturantske plese

birme
rojstnodnevne zabave 
družabne dogodke 
poslovne dogodke

,;’#U

- izdelujemo torte po naročilu 
za različne priložnosti...

# m

--------- ^
Simonu za

* hrano...
- malice
- nedeljska kosila (vet vrst kosil)
- jedi po naročilu

* bovvling... * prenočišča...
- 28 večposteljnih sob

'v.

Delovni čas bovvlinga:
pon. - čet.: od IS. do Z4. ure. pet. in soh 
od IS. do 01 ure. ned. od II do Z4. ure

* slaščice
- tortice različnih okusov in
- pravi kremni sladoledi različnih 
okusov (dobrote iz domače slaščičarne)



NK Dana Mirna U12 prvak zimske 
lige, sedaj jih čaka veliko finale z 
najmočnejšimi klubi NK Olimpije

V nedeljo, 3. 2. 2013, je pote
kal še zadnji krog zimske lige 
U12. Pred obračunom so bili 
mirnski nogometaši U12 vodilni 
na lestvici v svoji skupini, ven
dar so za osvojitev prvega mesta 
potrebovali še zmago proti NK 
Dragomeru. Z zmago proti njim 
so potrdili vodilno mesto in uvr
stitev v veliki finale zimske lige 
MNZ Ljubljana.

Mirnska selekcija U12 po 30 za
porednih odigranih tekmah v le
tni in zimski ligi MNZ Ljubljana 
ostaja še vedno neporažena, kar
je svojevrsten rekord kluba. Hkrati 
je dokaz, da lahko govorimo o de
lovni generaciji fantov, ki že peto 
leto trenira pod strokovnim vod
stvom in ob veliki podpori staršev, 
ki so tudi njihovi najzvestejši navi
jači.

Spomnimo, ti fantje so leta 2011 
(v podobni sestavi) kot NK Mirna 
U10 v finalu igrali z Olimpijo A, 
Olimpijo B in Olimpijo C in doma 
obdržali pokal za 3. mesto, kar je 
tudi eden izmed največjih dosež
kov omenjene generacije in tudi 
NK Dana Mirna. Hkrati so poželi 
veliko navdušenje in spoštovanje 
ostalih klubov.

Razveseljujoče je, da so fantje NK 
Dana Mirna, kljub majhnosti kluba, 
kraja in nizkim sredstvom, še ve
dno v družbi najboljših v Sloveniji. 
To ponovno dokazuje, da fantje 
delajo dobro in zagnano kljub 
slabim pogojem infrastrukture v 
zimskem času. Telovadnica OŠ Mir
na je namreč prezasedena. Mogoče 
bodo po tem uspehu tisti, 
ki o tem odločajo, pri
sluhnili in pomagali, da bi 
imeli fantje pozimi telova
dnico in s tem boljše po
goje za treniranje. Poleg 
»talentirane generacije« 
je za uspeh v prvi vrsti 
zaslužen tudi mirnski 
strateg Matjaž Ožek. Iz 
fantov je naredil ekipo, ki 
se zna kosati z najboljšimi 
kljub kar nekaj težavam s 
poškodbami in zdravjem 
igralcev v letošnji zimski 
ligi. Vsak igralec je zelo

pomemben člen ekipe. Ne naza
dnje pa so za uspeh zaslužni tudi 
starši in sponzorji, ki nas kljub 
kriznim časom vedno podprejo.

Ob tej priložnosti bi se v imenu 
staršev NK Dana Mirna U12 še en
krat zahvalili za vso podporo nasle
dnjim sponzorjem - podjetju Dana 
(generalni sponzor), Taxi Kuren
tu, GM Tonči, Pizzeriji Carmen, 
Gostilni Javornik, Gostilni Jaklič, 
Gostilni pri Francki in medijske-

Trebanjci končali 
ligo na 3. mestu

V zimski ligi v Ljubljani 
pod balonom so nastopili 
tudi nogometaši NK Trebnje, 
ki so tekmovanje končali na 
3. mestu.

V klubu štejejo 3. mesto za 
velik uspeh, saj so, glede na 
izkušnje, največji optimisti 
pričakovali uvrstitev v sredi
no lestvice. Dva kroga pred 
koncem so imeli Trebanjci mo
žnost prehiteti celo Mirno, ki 
je nepričakovano remizirala, 
a so si isti kiks privoščili tudi 
Trebanjci in na koncu pristali 
za najboljšima dvema.

mu sponzorju Cajtng, ki nam omo
goča, da se uspeh sliši tudi širše.

Svoj veliki cilj so fantje že dose
gli z uvrstitvijo v finale 
zimske lige 2012/2013 
MNZ Ljubljana, zato se se
daj lahko neobremenjeno 
in mirno pripravljajo v do
mači bazi. Vsekakor pa so 
želje vedno večje, kako se 
bo finalni turnir razpletel 
pa se pustimo presenetiti. 
Mirnčani se bodo (so se) 
17.2.2013 v Ljubljani po
merili v velikem finalu z 
ekipami Olimpije. Več na 
www.cajtng.com!

(MMl
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CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam
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nas in se prepustite razvaja
"

fizjemno okusni t< dekorirani hrani in pijači.

Za pogostitve in druženja se lahko odločite v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor 
za 50 oseb ali na vašem domu, prostorih vašega podjetja, šotorih, zidanicah
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Prvo branje proračuna je sprejeto, žu
pana (oz. njegove nečednosti) še vedno 
podpirajo vsi koalicijski partnerji
V sredo, 6. februarja 2013, je v sejni sobi 
občine Trebnje, s pričetkom ob 16. uri, 
potekala 17. redna seja. Za tiste, ki se seje 
iz tega ali onega razloga niso mogli ude
ležiti, je preko Facebooka in Tvvitterja 
premierno zadevo spremljal Trebanc.net. 
Sejo je preko Treban'ca spremljal tudi 
Cajtng.

Svetniki so najprej potrdili dnevni red, 
vključno s točko, katero je predlagal svetnik 
Gregor Kaplan (DSD), ta pa je, da se na dnevni 
red uvrsti tudi točka o glasovanju o nezaupni
ci pravnomočno obsojenemu županu. Predlog 
svetnika Kaplana, da se ta točka prestavi na 3. 
točko (in ne na konec seje, torej na 12. točko), 
ni bil sprejet. Zakaj, bomo povedali na koncu. 
Mimogrede, o tem se ni niti razpravljalo, kaj 
šele glasovalo.

Zapisnik prejšnje seje je bil - sicer z manjši
mi zapleti oz. popravki - potrjen, sledila pa je 
razprava o proračunu. Župan je izjavil, da ga je 
bilo najtežje sestaviti do sedaj, direktor OU Ja
nez Pirc pa je, kot poroča Trebanc.net, mono
tono predstavil okvirne prihodke in odhodke. 
Dvorana (zbrani svetniki in ostali navzoči) se 
je umirila, že na tem mestu pa je Trebanc.net 
zapisal, da so na seji prisotni vsi svetniki, da pa 
bo zanimivo videti, koliko jih bo prisotnih na 
koncu.

V razpravi glede proračuna je Marko Gran
dovec (SD) vprašal, zakaj so se v proračunu za

60.000 do 80.000G zmanjšala sredstva za dru
štva in galerijo, nakar je podžupan Silvester 
Prpar (SLS) dejal, da je proračun dober.

Kljub temu, da se jemlje sredstva društvom, 
le-ta pa se preusmerja na postavko Občinska 
uprava?

Žujm Alojzij Kaste
lic (ZK) je na to dejal, da 
je bila občina do sedaj 
do društev na področju 
kulture in športa kar 
radodarna, tudi v NSi 
pa so dodali, da bodo v 
prvem branju podprli 
proračun.

Oglasil se je tudi Da
vid Klarič (DROT), ki 
je dejal, da bi bil lahko 
proračun malo bolj pre
gleden, saj bi se tako 
lažje vedelo, kaj bo v re
snici šel denar iz le-tega.
Hkrati je Klarič povpra
šal župana, zakaj se je 
občina Trebnje sploh 
prijavljala na razpis za 
nogometno igrišče na Cvibljah, če ga, glede na 
predlagani proračun, sploh ne želimo imeti, saj 
za nogometno igrišče ni predvidenih sredstev v 
letih 2013 in 2014.

Župan je Klariču pojasnil, da se z nogome

tnim igriščem skače na glavo in da je potrebno 
počakati, saj da bo, kot kaže, igrišče za Osnov
no šolo. Dodajmo še enkrat, da je dal župan v 
proračun za nogometno igrišče natanko 0,00€. 
Miran Candellari (NSi) je bil mnenja, da se z 
nogometnim igriščem na Cvibljah preveč hiti 
in da ni niti 590€ vredno, da se zapravi za igri
šče na tej lokaciji. Župan je povedal, da nogo
metnega igrišča v Trebnjem najbrž še nekaj let 
ne bo in da so ga v podpis DllP-a izsilili, nakar 
ga je Candellari podučil, da bi moral, če je bil 
v podpis res prisiljen, o tem obvestiti organe 
pregona, ne pa podpisati... Jože Korbar (SLS), 
je dejal, da se projekta izgradnje nogometnega 
igrišča lotevajo stihijsko.

Špela Smuk (DROT) je komentirala, da je 
glede na predlog proračuna kriza samo za ob
čane, za občinsko upravo in delovanje tega poli
tičnega ustroja pa očitno ne. Nato se je vprašala, 
če galerijo ukinjamo, saj iz proračuna zagoto-
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e izdelava pohištva 
(kuhinje, vrata, dnevne sobe, 

e izdelava in prenova
sedežnih garnitur

• pretapiciranje 
kuhinjskih stolov

• izdelava in prenova 
blazin v prikolicah, 
avtodomih in plovilih

GARNITURE PO MERI 
VAŠEGA PROSTORA

• pohištvo po naročilu
• računalniški izris...

STROJNO ROBUENJE (ABS)
S PREDREZKARJI IN 
RONDOMATOM 0,7€/M

Si fVtipDhočamo!

Vozico500/o
ceneje

Bodi IN, vozi na PLIN
051 BBS 880

E3IC3AB d.o.o.. Krmelj 2«4c. B29B Krmelj

POGREBNE STORITVE
PERPAR

Janez Perpar s.p.
Zaboršt 16. 1296 Šentvid pri Stični

Gsm.: 041/ 785 113, 041/ 647 380 
Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 

www.po8rebne-perpar.si

vljena sredstva ne zadostujejo niti za osnovno ni) je nato predlagal kandidata za svet vrtca, to
delovanje. Motilo jo je tudi, ker se sredstva za pa je bil Branko Meglič (ŽK). Sledila je burna
promocije in reprezentanco občinske uprave razprava, ob kršitvah in čudnem načinu predla-
povečujejo, za občane, društva, zavode (...) pa ganja kandidatov, pa je želel župan vse skupaj
se zmanjšujejo. Končala je z besedami, da se ne kar preskočiti in preiti na glasovanje. Nekateri
upošteva sprejetega, niti načrtovanega DllP-a. (županovi) razpravljavci, še dodaja Trebanc.
Knjižnico se je namreč kupilo, sredstev za ob- net, so se tako zapletali, da na koncu sploh niso
novo pa v tem proračunu ni, iz česar gre sklepa- vedeli, kaj govorijo. V svetu Vrtca bodo torej
ti, da se knjižnica do leta 2014 ne bo preselila. sedeli občinski predstavniki (ob Megliču (ŽK)
Kje je bil potem, se še sprašuje, smisel kupova- še Veselič (LDS) in Smolič (NSi)), ki nimajo
nja knjižnice? manjših otrok in dejansko ne poznajo situacije.

V nadaljevanju razprave o proračunu je Pri odločanju o nadomestnem članu za Od- 
sledila razprava o (vnovičnem) nakupovanju bor za finance je svetnik Gregor Kaplan (DSD) 
računalniške opreme, na kar je spet opozo
ril svetnik Gregor Kaplan (DSD), ki je izpo
stavil enormen strošek nakupa računalniške 
opreme (30.000€). Strošek je, kot je dejal, 
skorajda isti kot prejšnje leto, v proračunu pa 
recimo ni predvidenega denarja za mladino, 
nakar mu je direktor OD Janez Pirc pojasnil, 
da je potrebno računalnike zamenjati, ker da 
se v lanskem letu kupljeni zelo kvarijo. Za ga
rancije ali servise, ki pridejo zagotovo ceneje, 
kot nakup nove opreme, v Občinski upravi 
Trebnje, kot navaja Trebanc.net, očitno še 
niso slišali.

Oglasil se je tudi župan, ki je dejal, da je 
za mladino »zrihtal« en mladinski inkubator 
v stari šoli in da se bo tam zadeva razvijala 
naprej, Nino Zajc (sekretar TREMS-a in član 
komisije za mladinske politike v mladinskem 
svetu Slovenije za področja izobraževanja, 
zaposlovanja, zdravstva, organiziranja ter 
participacije mladih) pa je - glede na to - na 
FB zapisal: Vidim, da župan Alojzij Kastelic 
ne pozna zakona o MSS!

Županov klub (ki sploh ni bil pozvan k 
imenovanju kandidata in ki ima sicer sedež 
na naslovu županovega prebivališča na Mir-

Pismo Trebanjke Karmen Starič, 
katerega je poslala na uredništvo 
ulasila občanov takoj po seji...

I,fe9a °,Z' naše9a 9'asila' sai je to glasilo 
vseh občanov, ki živimo v Občini Trebnje, bi na a.
/-uPana naslovila naslednja vprašanja in upam, da 

vilki°g3V Prebral' ŽB V naslednj' šte-

1 AH je namenoma dal točko o glasovanju o ne
zaupnici županu na zadnjo točko dnevnega reda 
današnje seje občinskega sveta občine Trebnje?

2 Ali niso izvoljeni svetniki dolžni ostati na seji 
občinskega sveta občine Trebnje do njenega kon-

3. Ah so svetniki, ki so v sredo, 6.2.2013 predča- 
sno zapustdi sejo kljub temu dobili plačano sejnino 
m ce sojo kako lahko g. župan opraviči, da nekdo 
dobi plačilo za nekaj, česar ni opravil do konca?

Vprašanja bi sicer naslovila direktno na g. župa-

7rTfarua m°ie maik ne ogovarja, čeprav sem 
v Glasilu občanov v uvodniku g. župana že večkrat 
prebrala daje dosegljiv za vse, ki ga kontaktirajo

želel slišati pojasnilo - kdo sploh je Blaž Pa
vlin, katerega je predlagala NSi, saj v predlogu 
ni bil predstavljen, a odgovora ni dobil. Župan 
je dal brez kakršnekoli obrazložitve predlog na 
glasovanje, ki je bil seveda s strani koalicije (v 
kateri sta še vedno tudi SLS, in tudi SDS) potr
jen. V Trebnjem je torej, kot navaja Trebanc.net, 
za zasedbo strokovnih in odgovornih funkcij 
pomembno samo pravo ime oz. stranka.

Prvo branje proračuna je bilo potrjeno s 15 
glasovi.

Sledila je pavza, po le-tej pa bi se naj seja na
daljevala s točko, katero smo omenili na začet

ku in katero je župan Kastelic namenoma 
postavil za konec seje. Trebanc.net je poro
čal: »Pavza. Pustimo se presenetiti, vendar se 
predvideva, da seja po pavzi ne bo več sklep
čna, tako pa tudi do glasovanja o nezaupnici 
ne bo prišlo«.

Očitno so predvidevali pravilno, saj je bila 
seja -ob nadaljevanju - nesklepčna. Tre- 
banc.net pa končuje: »Podžupan Silvester 
Prpar (SLS) je bil do zadnje minute pavze, 
če ne celo do zadnje sekunde, prisoten v sej
ni sobi, tik pred začetkom oz. nadaljevanjem 
seje pa je odšel. Podžupanja Nada Pepelnakse 
po pavzi sploh ni vrnila nazaj v sejno sobo. Ko 
smo odhajali, pa je še vedno stala pred občino 
in klepetala z občanom. Od županove koalici
je sta tako (kakor sem na hitro videl) ostala v 
sejni sobi le Miran Candellari (NSi) in Jože 
Korbar (SLS), kar pa je bilo premalo za nada
ljevanje seje«.

Zaključek? SLS več kot očitno še vedno 
podpira župana, kljub njihovemu »izstopu« 
iz koalicije. Isto velja za SDS, pa ne nazadnje 
tudi DL. Proračun bo očitno sprejet, če je ško
dljiv za občino in občane, pa bo pokazal čas. 
Srečno, Trebnje! (GS)

m



Ambulanta Ivančna Gorica 
C / C.r\IN/\ (Ljubljanska cesta 2b)

Wo DOBRO TeL: 01/78-69-766, 01/78-77-111 
www.veterina-dobro-ivancna.si/ 

Delovni čas: vsak dan od 7h do 14h in 17h do 18h, sob. od 8h do lih

VAŠIM MALIM ŽIVALIM NUDIMO :
• vsa preventivna cepljenja
• zdravljenja
• sterilizacije, kastracije
• preglede z UZ (pregled na brejost)
• operacije mehkih tkiv
• oskrba in toaleta ran
• čiščenje zobnega kamna 
s diagnostične preiskave, kot so:

- biokemijska preiskava krvi,
- test na mačjo levkozo in mačji aids,
- test na mikrosporijo,
- test na parvovirozo,...

• sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

t
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PRODAJA VRHUNSKE HRANE:
• Eukanuba, Hill’s, RoyalCanine, lams

Eukanuba

ROY4L CKNIN

PRODAJA PRIPOMOČKOV:
• ovratnice, povodci, oprsnice 

znamke Rogz;
• krtače, ležišča, blazine, torbe, 
e šamponi, igrače, priboljški,...

Če bo občina Mirna uspešna na 
razpisu, bodo prišli še letos 
do otroškega in teniškega igrišča
MIRNA, 29. januar 2013 - Člani in članice Občinskega sveta Obči
ne Mirna so na včerajšnji 2. izredni seji sprejeli dokument iden
tifikacije investicijskega projekta (DIIP) za prvo fazo športnega 
parka. Ce bo občina uspešna na razpisu, bo Mirna še letos dobila 
teniško in otroško igrišče ter prenovljeno košarkarsko igrišče.

Potem, ko je občina uspela na razpisu Fundacije za šport, ki je sofina- 
cirala 8-metrsko smučarsko skakalnico pri OS, in pridobila evropski 
in državni denar za ureditev trim steze od Mirne do Gorenje vasi, zdaj 
upa še na uspeh na razpisu ministrstva za kmetijstvo, ukrep 322.

»Vsekakor niso prioriteta občine samo športne površine, prioriteta je 
vodovod, poslovno-industrijska cona. Ker pa je Mirna športno aktivna, smo

v preteklosti pogrešali ure
jenost teh površin. Občina 
Mirna želi to površino, ki jo 
imamo na razpolago, ki jo 
imamo pred vrati, samo pri
merno uredit. Ker pa so vsi 
športni objekti v neposre
dni bližini osnovne šole, pa 
zagotavljajo tudi športno 
vzgojo samih osnovnošol- 

Svetniki na Mirni so sklepčni, kar je tudi eden cev<<i je povedal župan Ob
od razlogov za lep napredek občine. čine Mirna Dušan Skerbiš.

Prva faza športnega parka med osnovno šolo in domom Partizan, pod 
državno cesto Mirna-Gabrovka, ureja teniško in otroško igrišče z igrali, 
predvideva pa tudi preplastitev košarkarskega igrišča pri šoli. Ocenje
na vrednost naložbe je 80 tisoč evrov, pri čemer občina upa, da bi po
lovico denarja dobila na razpisu, ki se zapre 15. februarja, in projekt 
uresničila do jeseni, če ne bo zapletov pri razpisu za izbor izvajalca del.

Občinski svet je včeraj v odbor za okolje in prostor soglasno imeno
val Franca Jevnikarja, v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Mirna pa je kot predstavnike lokalne skupnosti imenoval 
Janeza Bračka, Mileno Drčar in Stanka Tomšiča, lekj

KOVINARSTVO
PAVC^pšSkf^

Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

Mirnski lovci na lovskem posvetu 
in ocenjevanju lovskih trofej
Lovci LD Mirna so imeli v soboto, 12. januarja 2013, v Lovski 
koči v Zapužah lovski posvet, na katerem so pregledali minulo 
delo lovske družine, izdelali lovsko-gojitveni načrt za letošnje 
leto ter po posvetu opravili družinsko kategorizacijo.

Družinska kategorizacija je v bistvu pregled lovskih trofej, ki so jih 
prinesli lovci - uplenitelji. Lani je bilo uplenjenih 150 divjadi, od tega 
trije jeleni, dva damjaka, 66 srnjadi, 17 divjih prašičev, šest rac, 18 lisic, 
15 zajcev, 21 sivih vran ter pes. Izveden je bil en krivolov, evidentiranih 
pa je tudi 16 povoženih srnjadi. Med posebnosti so lovci uvrstili goba
stega srnjaka (o katerem smo v Cajtngu tudi pisali), med zanimivosti 
pa sivo vrano.

Komisija, ki so jo sestavljali predsednik Stane Smolič, člana Mitja 
Smolič in Damjan Hočevar in zapisnikar Anton Kašič, je vse trofeje 
temeljito pregledala, ocenila, jih ustrezno evidentirala in jih pripravila
za razstavo odstrela velike divjadi.

Ta razstava je bila od 15. do 17. januarja v Novem mestu, na Kmetij
ski šoli Grm na Sevnem pod Trško goro. Razstavo so pripravili v sklopu 
20-letnice delovanja rogistov Zveze lovskih družin Novo mesto. Po 
kulturnem programu je sledila podelitev priznanj in odlikovanj. Med 
prejemniki je bil tudi član mirnske lovske družine Rudi Žibert, ki ga je 
Lovska zveza Slovenije odlikovala z redom za lovske zasluge 1. sto
pnje. Rudi, iskrene Čestitke! (Beserilln in fntonrafije: lanez lanežitl



JOŽE POVŠIČ, TU SEM DOMA:

Za vsakega 
palica raste!

V občini Trebnje smo neverje
tno medijsko in javno izpostavlje
ni primeru političnega funkcio
narja, ki je bil obsojen za kaznivo 
dejanje na funkciji župana, pa 
kljub pritisku javnosti in lastne nemorale in ne
etičnosti ni hotel odstopiti. Gre za Alojzija Kaste
lica, edinega pravnomočno obsojenega župana v 
Sloveniji, ki še vztraja na funkciji. Neodgovorni 
politikanti pa ga zaradi osebnih in materialnih 
koristi na pol na skrivaj celo politično podpirajo. 
Kot razloge za vztrajanje na funkciji župana pa 
Kastelic v glavnem navaja politično motiviranost 
pravosodnih organov oziroma protikorupcijske 
komisije in se zraven še neokusno spreneveda.

Takšno ravnanje Kastelica spodkopava teme
lje občine in je v nasprotju z evropsko listino o 
lokalni samoupravi, saj ruši temeljno zaupanje 
občank in občanov tako v pravno državo kot v 
izvršilno vejo lokalne oblasti. Zaupanje javnosti 
v politiko je v zadnjem času izjemno nizko in vodi 
do škodljivih občutkov, kot da so vsi enaki in da je 
edina alternativa zavrnitev politike v celoti. Rav
nanje takega lokalnega politika kot je Kastelic, ki 
je bil pravnomočno obsojen za več kaznivih dejanj 
na funkciji župana in kljub temu vztraja na javni 
funkciji, pa samo še krepi umazanost in pokvarje
nost lokalnih politikov. Kastelic bi moral za ohra
nitev in krepitev pravne države takoj odstopiti. 
Takšno ravnanje bi bilo v skladu s pričakovano 
integriteto, kot jo opredeljuje zakon o integriteti 
in preprečevanju korupcije. Na vse to pa se Kaste
lic zaradi osebnih materialnih koristi (županska 
plača in bonitete) neokusno požvižga!

Trenutno stanje v zakonodaji na tem podro
čju zaznamuje absurdna situacija, ko so za delo 
občinskih javnih uslužbencev zahtevani bistveno 
strožji pogoji kot za delo županov. Ureditev je 
absurdna še posebej, ker so župani tem javnim 
uslužbencem nadrejeni, kar v praksi pomeni, da 
za podrejene veljajo višji standardi za zagota-

Šentrupert spet uspešen 
na mednarodnem razpi
su, pridobili še 136.000€ 
nepovratnih sredstev
Občina Šentrupert je na razpisu Remida, 
ki je bil odobren na razpisu v okviru Pro
grama Mediteran z namenom promocije 
obnovljivih virov energije in izboljšanje 
energetske učinkovitosti, uspela pridobiti 
nekaj več kot 136.000€ nepovratnih sred
stev. Prve aktivnosti bodo 
narejene pred začetkom 
pomladi.

Namen projekta je izboljša
ti energetsko učinkovitost in 
povečati uporabo obnovlji
vih virov energije za razvoj 
pametnih energetskih mest, 
izboljšati lokalno energetsko 
strategijo z novim partnerskim 
sodelovanjem javnega, zaseb
nega in ljudskega partnerstva.
Občina Šentrupert želi izdelati poglobljeno 
študijo izvedljivosti centralnega daljinskega 
ogrevanja vzhodnega dela Šentruperta na lesno 
biomaso (v sklopu pilotnega projekta s podrob
nim investicijskim načrtom, načrtom vzpostavi-

vljanje integritete kot za njiho
ve nadrejene! Namesto, da bilo 
obratno! Spremembo te zako
nodaje je v preteklosti preprečil 
močan županski lobi v državnem 
zboru. Le kdo bi sam proti sebi 
sprejemal sankcije! Tudi zato žu
pani ne morejo več kandidirati za 
poslance!

Prav obsojeni Alojzij Kastelic 
iz Trebnjega in njegovo neetično 

in nemoralno vztrajanje na funkciji župana je 
vzrok, da se bo v Sloveniji sedaj spremenila zako
nodaja na tem področju, ki bo omogočila, da bo 
takega lokalnega politika avtomatsko odneslo s 
funkcije, oziroma, da taka obsojena in skorumpi
rana oseba sploh ne bo več mogla kandidirati na 
nobeno javno funkcijo. Kandidat oziroma funkci
onar (npr.župan) ne bo smel biti pravnomočno 
obsojen na nepogojno ali pogojno kazen zapora 
na več kot tri mesece. Prav tako ne bo smel biti 
pravnomočno obsojen, ne glede na višino kazni, 
zaradi kaznivega dejanja zoper uradno dolžnost, 
javna pooblastila in javna sredstva.

Državljanska lista DL je v parlamentarni po
stopek v Državnem zboru vložila predloge spre
memb sedmih zakonov, ki bodo omogočili odpo
klic župana, podžupanov in občinskih svetnikov 
ter vseh državnih javnih funkcionarjev. Predlaga
ni so tudi pogoji za vstop v politiko in obstanek 
na funkciji, ki je povezan tudi s pravnomočnimi 
obsodbami. Državljanska lista pričakuje, da bodo 
zakoni spremenjeni hitro, že v marcu ali aprilu 
2013, saj se skoraj vse parlametarne stranke 
zaradi protestov in pritiskov javnosti strinjajo s 
temi spremembami!

Povzetek. Če Alojzij Kastelic ne bo sam od
stopil s funkcije župana, bo po novi zakono
daji avtomatsko odletel s funkcije, saj je bil 
pravnomočno pogojno obsojen na 7 mesecev 
zapora na javni funkciji župana zaradi storitve 
več kaznivih dejanj, ki jih je storil zoper uradno 
dolžnost, javna pooblastila in javna sredstva. 
Prav tako Alojzij Kastelic ne bo več mogel 
kandidirati na nobeno javno funkcijo, nikjer 
v Sloveniji!
Občan izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!

tve partnerstva in finančnim načrtom za iskanje 
bodočih investitorjev). Šentrupertski projekt je 
ocenjen na dobrih 160 tisoč evrov, pri čemer 
Evropska unija prispeva 85% potrebnega 
denarja oz. dobrih 136 tisoč evrov.

»Vesel sem, da je Šentrupertu zopet uspelo 
pridobiti lep znesek nepovratnih sredstev. Gre 
za mehki del projekta, se pravi za izdelavo vseh 
potrebnih študij, projektne dokumentacije, in
vesticijskih načrtov, da bo ta projekt kvalitetno 
zasnovan že v svojih temeljih in potem bo prešel 
v realizacijo. Prepričan pa sem, da se bomo sko
zi mednarodno sodelovanje marsičesa naučili in 

na ta način prispevali k temu, 
da bodo ti modeli uporabni 
tudi kot primeri dobre prakse 
tako v Sloveniji kot v državah, 
iz katerih izhajajo partnerji 
tega projekta«, pojasnjuje žu
pan Občine Šentrupert Ru
pert Gole.

REMIDA je krajše poime
novanje za razpis Veriga pa
metnih energetskih mest v 
mediteranskem območju. V 

projektu, ki je vreden 1,4 milijona evrov, sode
luje 10 partnerjev iz Italije, Španije, Francije, 
Grčije, Bosne in Hercegovine, Črne Gore in Slo
venije, ki jo zastopa Občina Šentrupert. Nosilni 
partner je italijanska provinca Gorica, ipk. os)

©
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Optika z okljsom.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico
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Pleteršnikova 1 
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pon-pet 9-19 

sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

<=LVX<5fV/XH<=r=5.COIV

Lj
ud

sk
a 

op
tik

a 
G

la
sm

ah
er

, S
tu

še
k 

D
ej

an
 s

.p
., 

Pl
et

er
šn

ik
ov

a 
1,

82
50

 B
re

ži
ce



Avto Slak S GQDD

Audi
Service

r ŠKODA

SEAT Gospodarska

Obrtniška ulica 51, TREBNJE; 07/34 81 481; www.avtoslak.si

m
Že io „

8.366 EUR
POLO Že xa 

10.256 BUR

možnost 5-vratne različice

TIGUAN
--- rOOAUlANO JAMSIVO 1A I. W «. UIO ----



KOLUMNA: GREGOR KAPLAN

Proračun je kot 
bonbonjera!
Pa se le ni zgodilo, da bi nas odnesel konec 
sveta, kot je bilo prerokovano za zadnje de
cembrske dni v letu 2012. In morda prav 
zato, ker je kdo s tem koncem sveta raču
nal, občina Trebnje ni dobila proračuna v 
preteklem letu. Kolovrati na občini so se 
zavrteli za ta namen nekoliko pozneje in 
v februarju smo v prežvekovanju že imeli 
prve zvitke osnutkov tega dragocenega do
kumenta ...

Sam ga ljubkovalno imenujem kar - bonbo
njera, saj se v njem skrivajo zelo majhni koščki 
lepo oblikovanih in še lepše zavitih, poželenja 
vrednih, dobrot in ugodnosti. Kar morda niti ni 
nič narobe. Je pa škoda, da občino, ki je lačna 
in prepotrebna infrastrukturnih projek
tov, z bonbončki ne moreš nahraniti. Zato 
je morda res bolje, vsaj za ožje izbrance, da se 
sladkarije delijo tako, z bonbonjero.

A glej ga vrabca, še ena težava. Tudi otro
ci imajo radi sladkarije. Ko takole odpreš tole 
trebanjsko bonbonjero za leti 2013 in 2014 
opaziš, da v njej ni bonbončka za otroke, ki 
recimo obiskujejo Osnov
no šolo Trebnje. Vsekakor 
je verjetno predlagatelj 
računal, da se bodo na OS 
pa že znašli in pobrskali po 
rezervah. Seveda pa OŠ ni 
shramba, kjer na zgornji 
polici lahko upaš na kak 
star lonec pozabljene 
marmelade, ki je začu- 
da celo manj plesniva, kot 
kaka garderoba v OŠ. Pa še 
bi se kaj našlo o OŠ, ki kot 
energijsko potraten dinozaver stoji na hribu 
in opozarja na samega sebe, mar ne? Ne naza
dnje so otroci in njihovo znanje naše najve
čje bogastvo. Pa tudi naložba.

Morda bi veljalo kak bonbonček nameniti 
tudi nabiranju znanja, saj je EU družba, ki te
melji na znanju. V vrtcu Trebnje naprimerse je 
že zelo dobro prijelo spoznavanje angleščine. 
Mučna je bila pot, da sem zadevo spravil v ži
vljenje. A škoda, ker nato zadeva v OŠ zastane. 
Pa to ni sladkarija, ki bi našim otrokom povzro
čala zobno gnilobo, pač pa graditev možno
sti, da bodo lažje tekmovali z vso EU kon
kurenco. In da se razume - tovrstnih slaščic iz 
bonbonjere si zaslužijo v vseh vrtcih in šolah

REKLI SO...
Prof. dr. Stane Vlaj, starosta lokalne sa

mouprave v Sloveniji: »Župan Alojzij Kastelic 
bi moral nemudoma 
odstopiti! Njegovo 
ravnanje je skrajno 
ignorantsko in ni v 
skladu z evropsko 
listino, zato morajo 
tamkajšnji ljudje od
ločiti in takega župa
na takoj odstraniti, 
če sam nima toliko 
morale in etike, da 
bi takoj odstopil!«

fGlas Trphnjp 7Snt 7niV|

v občini Trebnje.
Na žalost jih ne 
bo.

No, mi smo še 
vedno pri bonbo- 
njeri, ki za večino 
ne bo dosegljiva 
in jim bo pustila 
le nekaj skomin.
Eden takih je tudi 
La Bonboniera Piše. Gregor Kaplan 
- s tem imenom 
se namreč ljub
kovalno imenuje
sloviti nogometni stadion v južni Ameriki, kjer 
domuje znan nogometni klub Boca Juniors. Se
veda v trebanjski bonbonjeri ni sladkorčka, 
ki bi postavil trebanjsko »La Bonboniero«. 
Človek pa težko verjame svojim očem, saj oči
tno v dolini Temenice^ ne premoremo enega 
travnika za nogomet. Še več. Morda bomo celo 
uspešni pri kakem razpisu za financiranje tre
banjske »La Bonboniere« in ker proračun tega 
v dveh letih ne predvideva, bomo ta sredstva 
zavrgli...

Bo pa naša opevana Temenica nekaj dobila 
od te bonbonjere. A to ne bodo sredstva. Zaradi 
neurejene kanalizacije v večjih naseljih bi znal 
del »človeško predelane bonbonjere« po 
njej odplavati nizvodno. 0 sredstvih pa nič.

Ne naših, še manj pa se 
računa na evropska.

Torej je trebanjski 
proračun (bonbonjera) 
pripravljen le za opazo
vanje, kjer se bodo pre
prosti občani po večini 
lahko le naslajali ob 
misli - kaj bi bilo, če bi 
trebanjsko bonbonjero 
resnično pripravili za 
vse občane. In ker si ni

sem znal več pomagati in najti rešitev, sem pač 
to lepo škatlico bonbonjere moral zapreti, saj 
tako ni napisana za večino ljudi in jo postavil 
nazaj na polico. Morda zgolj slučajno sem prav 
takrat na njenem robu opazil rešilni zapis. Rok 
uporabe je odtisnjen na izdelku. V našem pri
meru je sicer malo razpackan in sedaj še slabo 
viden, a kot se ga da prebrati, poteče 2014.

Pa ne pozabite, da se iz slabih sestavin, 
slabih receptov in za nameček še slabim ku
harskim mojstrom res ne da narediti dobre 
čokolade. Tudi če jo zapakiraš v bonbonjero, 
le-ta ne ponudi tistega okusa, kar številni ob
čani pričakujejo.

Občinski svetnik izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva.

ŠALA - Tip je doživel brodolom in se znašel 
na pustem otoku. Dojel je, da ga ne bo nihče 
rešil in pričel graditi nekakšno kolibo. Ne
kega dne se je pred njim pojavila plavolasa 
ženska, vitka, privlačna,... in mu reče:» Pridi 
k meni, sem na drugi strani otoka.«

Prišla sta k njej, tam pa - lepa hiša, vse 
urejeno v nulo. »Vidiš, vse to sem pobrala z 
ladje, preden se je potopila...«

Gresta notri, ona ga lepo postreže, mu 
pove, da se lahko stušira... ker ona ima tudi 
toplo vodo. In res, ko tip pride iz kopalnice, 
ženska sname modrček, pa hlačke in mu 
reče: »Sedaj pa ti bom dala tisto, kar čakaš 
že šest mesecev...«

Tip pa: »Pa ne me je*at, da imaš tudi 
internet?«

Rešilni zapis ■ rok poteče leta 2014.
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Pokal KS Trebnje odnesli nogometaši 
Krškega, naši takoj za najboljšimi tremi
V soboto, 02. februarja 2013, se je v telo
vadnici OŠ Trebnje odvijal izredno močan 
nogometni turnir za najmlajše nogometa
še, stare do 8 let. Organizator turnirja je 
bil domači nogometni klub, NK Trebnje, 
turnirja pa se je udeležilo 12 ekip.

Najmlajši nogometaši so prikazali zelo všeč

no igro, že od začetka pa je bilo videti, 
da sta z nogometnim znanjem nekoliko 
izstopali ekipi NK Krško in NK Rudar 
Trbovlje, ki sta na koncu tudi odigrali 
finalno tekmo.

Ti dve ekipi sta 
pred Trebanjce pa

U8,je zasedla zelo dobro 4. mesto v konkurenci 12. ekip.

na koncu tudi slavili, 
se je uspelo uvrstiti 

le še nogome
tašem ŠD Lev 
Novo mesto, ki 
je ravno tako kot 
NK Trebnje, šele 
pred par leti za
čela z igranjem 
nogometu in rav
no tako že žanje lepe 
uspehe.

Najboljši strelec tur
nirja je s 5 doseženimi 
goli postal Lan Kekše 
(NK Krško), za najbolj
šega vratarja turnirja

Nagrade najboljšim je podelil predsednik KS Trebnje 
David Klarič, pri tem pa mu je pomagal predsednik NK 
Trebnje Dejan Smuk.

pa je bil izbran vratar domače ekipe NK Treb
nje Dejan Kralj. Več podrobnosti najdete na 
www.cajtng.com. (DS)

Končni vrstni red: 1. NK Krško, 2. NK Rudar 
Trbovlje A, 3. ŠD Lev, 4. NK Trebnje, 5. NK jeze
ro Medvode, 6. NŠ Ivančna Gorica, 7. NK Brinje, 
8. NK Kolpa, 9. NK Mirna, 10. NK Šentjernej, 11. 
NK Krim, 12. NK Rudar Trbovlje B
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Na praznik po pohodni poti Speča lepotica
Okoli 80 pohodnikov se je na praznični petek, kulturni dan, odpravilo na pohod 
po pohodni poti Speča lepotica. Pohodniki, zbrali so se od osnovnošolcev do upo
kojencev, so se med občudovanjem lepot te doline spomnili Matjaža Šemrova.

Matjaž je imel rad to dolino, njene ljudi in lepoto narave. Bil je človek, ki si je prizadeval 
za razvoj Mirne in športa na Mirni. Z Beti sta se rada umaknila na gozdne poti, polja, griče 
in brezpotja. Večkrat sta prehodila pohodno pot Speča lepotica, v dvoje zadnjič 8. febru
arja 2012. Pohoda v spomin Matjaža se je udeležilo okoli 80 pohodnikov. Bili smo pisana 
druščina pohodnikov od osnovnošolcev do upokojencev.

Zbor pohodnikov je bil pred OŠ Mirna ob 9. uri, od tam pa smo preko starega vaškega je
dra pod farno cerkvijo, Podloga, doline Vejerja hodili do Gorenje vasi, Selške gore in se usta
vili za čaj in prigrizek na Selu. Od tam smo hodili do Žunovca, ki je čudovita razgledna točka

in obenem stičišče občin Litija, 
Šentrupert in Mirna. Sneg na 
poti, belina planjave Žunovca in 
pogled na zasneženo Mirnsko 
dolino in njene griče sta dala po
hodu še poseben čar. Ob vrnitvi v 
dolino na Mirno, mimo Matjaže
ve in Beline domačije na Kozje
ku, nas je v mislih spremljal spo
min na Matjaža in njegova misel, 
kadar je hodil po teh lepih krajih. 
»Kako lepo je tukaj, o, da bi lahko 
le tukaj hodil,« je bila misel, ki jo 
je zaupal svoji Beti nekoč.

Hvala vsem, ki ste se udeležili
pohoda, fwww.mirna.si. Iflnr Zaplotniki

Mirnski osnovnošolci 
počastili praznik
Mirna, 8. 2. 2013 - Danes je slovenski kulturni 
praznik. Dan, ko imamo polna usta kulture - v 
vsej njeni raznolikosti, izvirnosti, drugačnosti, 
slovenskosti ... Spominjamo se Prešerna, pra
znujemo v čast slovenske umetnosti...

»Program ob kulturnem prazniku smo spletli iz ži
vljenjske poti Toneta Pavčka, njegovih misli in poezije. 
Bil je pesnik z veliko začetnico, zaljubljenec v besede, ki 
je imel čut in okus zanje in jih je prebujal v življenje, da 
so cvetele in še vedno cvetijo za nas. Bil je človek, ki je 
kljub težkim preizkušnjam, ki so zaznamovale njegovo 
življenjsko pot, do svoje zadnje ure klical življenju dober 
dan in mu šepetal na uho, da ga ima rad,« so o programu 
zapisali na spletni strani šole. (www.mima.si: ihto: i. vm-in



VIP kartico ugodnosti pridobite ob nakupu v poslovalnicah DOBRATRGOVINA. Z VIP kartico 
Vam VIP podjetniki nudijo ugodnosti ali popuste, kot je navedeno. Kartica ni prenosljiva.



NAJ LAŽ 2013
SLOVENSKI KLJUKEC RAZPISUJE NATEČAJ ZA:

1. najboljšo otroško laž
2. najboljšo navadno/ljudsko laž/potegavščino
3. najboljšo politično laž

Izdelek podpišite in pošljite najkasneje do srede, 
20. marca 2013, po klasični pošti na: 

SLOVENSKI KLJUKEC, poštno ležeče, 8233 Mirna 
ali e-pošti na: slovenski.kljukec.mirna@gmail.com

Javna razglasitev rezultatov bo v 
ponedeljek, 1. aprila 2013, ob 19. uri 
na gala LAŽinJADI v domu Partizan na Mirni.

Podrobnosti in pogoji sodelovanja na natečaju na
http://www.mirna.si/slovenski-kljukcc

V Šentrupertu pričakujejo podporo 
države lesno-predelovalni verigi
ŠENTRUPERT, 13. februar 
2013 - Lesno-predelovalni 
center Šentrupert bo že v prvi 
fazi, ki naj bi zaživela najka
sneje prihodnje leto, zagotovil 
najdaljšo sklenjeno gozdno- 
lesno verigo predelave lesa v 
zgodovini Republike Sloveni
je. Občina investitorje že ima, 
zdaj - ker projekt uresničuje 
državni akcijski načrt Les je 
lep - računa le še na posluh 
države in njenih razpisov.

Občina je projekt danes pred
stavila ministru za kmetijstvo in 
okolje Francu Bogoviču, ki si je v 
okviru vladnega obiska Dolenjske 
in Bele krajine ogledal tudi obmo
čje nekdanje vojašnice na Puščavi, 
kjer bo Lesno-predelovalni cen
ter Šentrupert stal.

»Pripravili smo zasnovo, ki vklju
čuje največ členov lesnopredeloval
ne verige, kar je podlaga v akcij
skem načrtu Les je lep, in ga na ta

način tudi uresničujemo kot prvi in 
vzorčni primer v naši državi. Zato 
pričakujemo tudi od države pripra
vo primernih razpisov, na katere 
bodo lahko investitorji kandidirali, 
pridobili subvencije in na ta način 
svoje investicije izpeljali čim bolj 
ugodno in tudi skozi to postali kon
kurenčni. Projekt sam lahko posta
ne tudi zanimiva točka za tehnolo
ški turizem ali energetski turizem, 
lahko postane tudi raziskovalni 
inštitut, v katerem bomo razvija
li nove tehnologije, privabili tisto 
znanje, ki sedaj odhaja iz te mikro- 
regije v glavno mesto, sigurno pa 
nekaj tega odhaja tudi v tujino«, je 
ob obisku predstavnikov Vlade RS 
v Občini Šentrupert povedal tam
kajšnji župan Rupert Gole.

»Vesel sem, da smo v celem letu 
sodelovali na tem projektu - šlo je 
najprej za operacionalizacijo ob
činskega prostorskega načrta, s 
kolegi iz obrambnega ministrstva 
tudi za prenos zemljišč. Glede na 
to, kako potekajo priprave na ta 
projekt, vključno z izdelavo projek
tne dokumentacije, pridobivanjem 
gradbenega dovoljenja, ocenjuje
mo, da bo zgodaj spomladi, se pravi 
v marcu, ko bo razpis za lesno-pre- 
delovalne centre, tudi ta projekt v 
takšni fazi, da bo lahko že na prvi 
razpis kandidiral in da bo - po mo
jem prepričanju glede na pripravo

projektov - zelo resen konkurent 
za ta sredstva, s katerimi želimo 
to, kar smo v programu Les je lep 
tudi zapisali«, pa je o možnostih 
subvencij po predstavitvi projekta 
povedal kmetijski in okoljski mini
ster Franc Bogovič.

Lesno predelovalni center, ki bo 
zasnovan na več višinsko ločenih 
platojih, bo omogočal 100-odsto- 
tno izrabo lesne biomase. Ob 
vstopu v cono bo stal promocij
ski objekt s skupnimi poslovnimi

prostori, na posameznih platojih 
pa se bo izvajal del gozdno-lesne 
verige.

V prvi fazi bosta Gozdarska za
druga lastnikov gozdov Mirnske 
doline in Sopota Laško zagotovila 
dobavo lesa iz območja z letnim 

rirastom 150.000 m3, Občina 
entrupert pa je pridobila še 

investitorje za žago s kapaciteto
30.000 m3 letno, sušilnice lesa s 
kapaciteto 5.000 m3 letno, izdela
vo lepljenih nosilcev s kapaciteto
2.000 m3 letno, CNC razrez lesa in

izdelavo lesenih hiš ter pohištva, 
peletirnico, produkcijo in skla
dišča za sekance s kapaciteto do
50.000 m3/letno ter soproizvo- 
dnjo električne in toplotne energi
je tako za potrebe centra samega 
kot tudi za trg.

Hkrati pa Občina Šentrupert 
skupaj s Komunalo Trebnje in zu
nanjimi partnerji pelje tudi pro
jekt Center ponovne uporabe (v 
okviru projekta USE-REUSE, sofi- 
naciranega iz evropskih sredstev)

ter projekt socialnega podjetja s 
področja predelave lesa.

Bodoča gospodarska cona je si
cer v celoti velika 21,5 ha, v prvi 
fazi pa ima občina investitorje za 
5 ha veliko območje, torej polo
vico od obrambnega ministrstva 
pridobljenega ozemlja nekdanje 
vojašnice na Puščavi. Center bo 
takoj zaposlil okrog 50 zaposle
nih, posredno z gospodarjenjem z 
gozdovi, prodajo izdelkov in širi
tvijo cone pa zaposlitveni potenci
al presega 1.000 zaposlenih. [EK1



ŠPELA SMUK:
KER IMAMO TREBNJE RADI

Kje smo in 
kam gremo? II. del
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE 
TREBNJE ZA LETI 2013 IN 2014

Mesec dni nazaj smo bili v priča
kovanju predloga Proračuna Občine 
Trebnje. Na zadnji seji Občinskega 
svet smo ga dočakali. In dobili smo odgovor 
na vprašanje K]E SMO in KAM GREMO. Odgo
vori nam ne dajejo razloga za optimizem.

KJE SMO? Zadolženi smo za dobre 4.300.000 
EUR. Kljub temu, pa je bila Občina konec leta 2012 
nelikvidna in ostalo je celo še 1.300.000 neplača
nih obveznosti. To pomeni, da je Občina poslovnim 
bankam in dobaviteljem na dan 31.12.1012 dol
govala več kot 5.600.000 EUR. O tem dodajam, da 
letno plačujemo za že najete kredite 110.000 EUR 
samo obresti. Od načrtovanih 19,2 mio odhodkov 
je bilo realiziranih 13,3 mio, od načrtovanih 17 
mio prihodkov pa je bilo realiziranih 12,4 mio.

KAM GREMO? Po predlogu, ki nam je bil pred
stavljen, lahko povzamem dr. Franceta Bučarja - 
namenjeni nismo nikamor!

Glede na realizacijo v letu 2012, se sredstva 
ZVIŠUJEJO na postavkah: sredstva za župana 
in podžupane + 5.9%, reprezentanca za funkci
onarje + 7,1%, sredstva za odnose z javnostmi + 
28,5%, sredstva za plače delavcev občinske upra
ve +1 0,5%, materialni stroški +13%, vzdrževanje 
upravnih prostorov + 34 %, nakup računalniške 
opreme + 136% ( po besedah direktorja se raču
nalniki kupljeni v lanskem letu zelo kvarijo, zato 
je potreben ponovni nakup v znesku 27.000 €), 
sredstva za promocijo se višajo + 315% in tako 
dalje...

Po drugi strani pa se npr. ZNIŽUjEJO po
stavke: sredstva za Rokometni klub Trimo - 40%, 
za Občinski pihalni orkester - 40%, za dejavnost 
Galerije in Rastoče knjige - 20%, za sofinanci
ranje programa izpostave ]SKD - 25%, za Zvezo 
kulturnih društev ■ 34%, programa zveze KD 
- 20%, za programe kulturnih društev - 27%, 
programe upokojenskih društev - 20%, športno

vzgojo otrok, mladine in 
študentov -10%, glasbeno 
šolstvo -16%, sodelovanje 
z nevladnimi organizaci
jami na področju sociale 
- 12%, delovanje Rdečega 
križa - 20% in tako dalje... 
Pri nižanju govorimo že o 
tako skromnih sredstvih, 
ki komaj zagotavljajo pre
živetje naštetim dejavno
stim.

Ob predstavitvi proračuna so nas podučili, da 
je »kriza« in da »je treba šparat«. Problem tega 
proračuna je to, da so vso krizo prevalili na obča
ne, društva, medtem ko za politični ustroj in delo
vanje občinske uprave krize očitno ni!!!

NIKJER v naslednjih 2 letih NI PREDVIDENIH 
SREDSTEV za selitev knjižnice (za potrebe katere 
smo kupili Dolenjko), nikjer sredstev za nogome
tno igrišče (čeprav smo se prijavili na razpis), 
nikjer sredstev za energetsko obnovo potratne 
Osnovne šole Trebnje (sredstva bi lahko pridobi
li s ponovno prijavo na razpisu), nihče očitno še 
najmanj dve leti ne bo razmišljal o nujno potreb
nem kulturnem domu, športnih objektih, ureditvi 
Temenice... o projektih s katerimi bi lahko kandi
dirali za nepovratna sredstva, kot to počnejo dru
gi. Še najmanj 2 leti ne bomo razmišljali o vrtcu v 
Velikem Gabru, o pločniku v Dolenji Nemški vasi 
in o kakršnihkoli programih za mladino. Predlog 
pa kljub temu predvideva dodatno zadolžitev še 
za 1,2 mio EUR.

Kljub temu moram izpostaviti svetlo točko pre
dloga: višina proračuna je realnejša kot prejšnja 
leta.

Predlog proračuna je trenutno v javni obrav
navi in objavljen na spletni strani občine Trebnje.
Zavodi, društva, organizacije, občani in ob
čanke imajo/imamo možnost v tem času po
sredovati pisne predloge za spremembe.

Srčno upam, da bo sprejet Proračun za leti 
2013 in 2014 bistveno drugačen, kot je predlog. 
To pa lahko spremeni le modro ravnanje svetni
kov, ki ta dokument potrjujejo.

Spomladi Mirna že s trim stezo
Gradnja trim steze od Mirne do Gorenje vasi se bo lahko začela 
takoj, ko bo vreme to dopuščalo. Izvajalec del je namreč znan, po
godba z njim pa podpisana. Podjetje Flopin bo moralo stezo do
končati v dveh mesecih po začetku del.

»Med štirimi prispeli ponudbami smo za na nekaj manj kot 120.000E oce
njena gradbena dela, postavitev telovadne in urbane opreme izbrali podjetje 
Flopin, s katerim je bila podpisana pogodba v višini nekaj manj kot 105.000E. 
Poleg gradbenih del bomo v prvi fazi projekta poskrbeli tudi za prvo pro
mocijo in obveščanje javnosti, potem pa bo društvo Partizan, kije nosilec 
projekta, pripravilo še kar nekaj dogodkov oziroma programov, namenjenih 

širši javnosti, med drugim tekmovanje v sklopu Mirna v gibanju, Trim podarim in Dan oseb s posebnimi 
potrebami«, pojasnjuje direktorica občinske uprave Občine Mirna Tanja Šinkovec (na sliki).

Občina Mirna je obvestilo o oddaji javnega naročila objavila 30. novembra lani, 2. januarja letos 
pa so se odločili, da bo gradbena dela na cestnem telesu (izkopi zemljine, vgradnja tamponskega 
materiala- utrjevanje, asfaltiranje, postavitev robnikov, postavitev lesene brvi in varovalne ograje, 
ureditev odvodnjavanja, postavitev obvestilnih znakov) opravilo novomeško podjetje, ki bo po
stavilo tudi telovadno in urbano opremo (telovadna orodja, otroška igrala, lesene klopi, koši za 
odpadke, stojala za kolesa, sanitarni kontejner).

Ko bodo vremenske razmere to omogočale - predvidoma do konca februarja letos - se bodo dela 
začela, končana pa naj bi bila v dveh mesecih. Celotna naložba je ocenjena na nekaj manj kot 138 
tisoč evrov, Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja ga sofinancira v višini dobrih 74 tisoč evrov, 
LAS DBK oziroma Republika Slovenija pa v višini nekaj manj kot 26 tisočakov. Novembra podpisana 
pogodba sicer predvideva zaključek prve faze do 31. marca, a ker so se postopki začeli pozimi in 
obstaja velika verjetnost, da dela ne bodo zaključena, je Občina Mirna že vložila prošnjo za po
daljšanje roka izvedbe 1. faze. Zaključek 2. faze projekta pa je predviden 30. septembra letos, (ekj

Optika z okljsom.
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Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher 
PE Novo mesto

Kettejev drevored 32 
8000 Novo mesto 

pon-pet 9-19 
sob 9-13

Optika Glasmaher 

PE Brežice 
Pleteršnikova 1 
8250 Brežice 
pon-pet 9-19 
sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660
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Brane Praznik, Šentlovrenc, 
upokojeni častnik SV, pisatelj, slikar

Še bomo protestirali!
Nekateri bolj pogosto spremljamo politi

ko, drugi manj. Toda, menda ga ni, ki bi se ji 
lahko povsem izognil. Preprosto, tu je - kot 
denimo hrana na krožniku. Zadnje čase je 
žal vse bolj podobna - komaj užitni hrani.

Urejanje družbenih razmer na najrazlič
nejših ravneh, kar zaznamujemo s pojmom politika, delim na dve vrsti 
rabe: na tiste, ki jo ustvarjajo in na tiste, ki jo moramo prenašati. Ustvar
janje slovenske politike na vseh ravneh (od KS do države) pa prenašamo 
čedalje slabše in težje, ne glede na to, kam in kako smo usmerjeni, ker nam 
jo politiki vseh barv vse bolj krojijo po lastni podobi in predvsem po lastnih, 
dnevnih potrebah, ali po domače: kaj več vrže?.

Kar se dogaja sedaj, torej, da politiki, nosilci javnih funkcij pljuvajo po 
ljudeh in nas obtožujejo ali prelagajo odgovornost na nas, ki smo jih iz
volili, da bi zadeve upravljali v našem imenu - pomeni konec romantike 
v demokratični družbi. Izvolili smo jih v veri, da so pošteni, izobraženi in 

usposobljeni, predvsem pa zato, da bi za nas 
in v našem imenu odločali in tudi sprejemali 
odgovornost. Ne zastonj, ampak za plačo! Po
slanci in funkcionarji na piedestalu dobivajo 
okoli 4.000 € bruto. Poudarjam: štiri jurje bru
to na mesec! Eni več, drugi manj, ampak za en 
mesec, ne za štiri!

Tudi najbolj usposobljenemu v najzahtev
nejših poklicih se lahko kakšna stvar pone
sreči. Zaradi nepazljivosti ali zaradi drugega, 
nehotnega vzroka. Toda, če se spodrsljaji po
navljajo, je takšnega treba prestaviti na dru

go, njemu primerno delo. To jev življenju povsod normalno! V naši politiki 
pa ni nič več nič normalno! Normalno bi namreč bilo, da bi politik, ki krši 
etični kodeks ali je v kazenskem postopku (bognedaj, če je že kaznovan) 
odstopil! Če sam tega ne »vidi«, če torej živi že vrsto let stalno iz afere v 
afero, če ponareja ali naredi drugo stranpot, ga je treba zamenjati po hi
trem postopku.

Ampak - pri nas je vedno - ampak?

Večina tistih, ki tole berete, natančno veste za vsak cent - kje ste ga do
bili in za kaj ga boste porabili. Na drugi strani imamo politike, ki ne znajo 
pojasniti izvora denarja v višini 150 ali celo vsote za veliko več povprečnih 
bruto plač, kot je omenjeno.

Ko k temu dodamo pokvarjenost tistih politikov, ki so prepisovali diplom
ske naloge, drugi ponarejali diplome in druge dokumente, goljufali na iz
pitih, ali pred nastopom funkcij imeli dolgove v poslovanju, potem res ne 
moremo več govoriti o pošteni politiki, ki gre v prid nam, preprostim lju
dem, ki nam je do politike le toliko, da bi le-ta dajala možnost spreminjanja 
družbenih razmer na bolje, ne na slabše.

Zato se tudi vrstijo protesti in se očitno še bodo. Pravijo, da že za Dan 
žena.

Občan izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako mnenju uredništva!

Izvolili smo jih v veri, 
da so pošteni, izobra
ženi in usposobljeni, 
predvsem pa zato, da 
bi za nas in v našem 
imenu odločali in tudi 
sprejemali odgo
vornost. Ne zastonj, 
ampak za plačo!

MALI OGLAS - Oddam 2 in pol sobno stanovanje v izmeri 55 m2, viso
ko pritličje, klet, drvarnica, v Trebnjem. Cena 250€; 041 913 063

VIZITKE NAŠIH MOJSTROV..
AVTO STORITVE

^SSSSlta.

<aFj
TUATAkt

Ugodne servisne storitve, polnjenje klimatskih 
naprav, čiščenje vbrizgalnega sistema, (bencin, 
diesel), vulkanizerske storitve, avtomehanične 
storitve, avtovleka vozil, hramba pnevmatik, 
pregled vozil za tehnični pregled,...

AVTOMEHANIKA TRATAR, BOŠTJAN TRATAR s.p., 
Kaplja vas 18, Tržišče; 031739 838

RAČUNALNIŠTVO

G
tech

Servis in prodaja računalnikov, SUPER ugodne 
cene prenosnikov, baterije in zasloni za 
prenosnike,... UREDIMO VAM HITRI KREDIT!

RAČUNALNIŠKE STORITVE, Srečko Glušič s.p., 
Rimska cesta 3, Trebnje; 031/499-455, 
www.gtech.si, info@gtech.si

KOVINARSTVO

KMETIJSKI STROJI

'M'

FASADERSTVO

Koščak
k™ KOVINARSTVO

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho

- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih

KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041 754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

f Kosilnice, vrtni traktorji, hitu
motokultivatorji, prekopalniki, K ral1}] 
goseničarji, škropilnice, "
profesionalni radijsko vodeni komunalni stroji, 
prezračevalniki trate, pometalni stroji, razni 
transporterji,...

B0NUM d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT; 
07/34 34 160,041 630 724; www.bonum.si

Nudimo storitve slikopleskarstva in fasaderstva 
ter zaključna gradbena dela. Obnova je možna 
tudi na obroke. Delamo kvalitetno in ugodno!

ROBERT NORČIČ s.p., Ostrožnik 6, Mokronog; 
040 898 251;
slikopleskarstvo.fasaderstvo@jahoo.com

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike, 
pooblaščen servis gospodinjskih aparatov

ZJUUSa < Brandt BEkanta B I
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SERVIS NINO, Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 
5, Novo mesto; 07/33 75 080,041236 375; 
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

TRANSPORT IN TGM I - OBŽAGOVANJE IN POSEK DREVES NA VIŠINI 
-USLUGE Z DVIGALOM (24m)
- POSEK IN SPRAVILO LESA
- IZDELAVA BETONSKIH KOZOLČNIH STEBROV

DELO Z NAMI JE LAŽJE!

Transport in TGM Urbič, Ivan Urbič s.p.,
Dolenja Dobrava 12, Trebnje; 041/625 180; 
ivan.urbic@siol.net; www.transport-urbic.com

STRESNA DELA Izdelava ostrešij, 
pokrivanje streh z
opečno, betonsko —'uPANdič.D«uiBAd.™.... 
in pločevinsto kritino, izdelava točkovnih 
snegobranov, vgradnja strešnih oken, montaža 
žlebov in zaključnih obrob

ZUPANČIČ + DRUŽBA d.n.o., Jezero 22, Trebnje; 
Tel: 041339 185

Se želite našim bralcem predstaviti tudi vi?? 
Pokličite nas na 040 122 005 in pripravili vam 

bomo našo super ugodno ponudbo!



KAKŠNO PA IE VASE MNENJE???
Kdo bo po novem Odloku upravljal z občinskimi 
cestami - Komunala in CGP ali le Komunala??
Kot je znano, skrbita za vzdrževanje cest 
v občini Trebnje JP Komunala Trebnje in 
CGP Novo mesto. Komunala bi naj čistila 
predvsem center mesta in glavne ceste, 
medtem ko bi naj novomeški CGP (skupaj 
s svojimi podizvajalci) poskrbel za vasi.

Pred časom je bralec preko naše spletne stra
ni zapisal, da bi bilo pametno, če bi Komunala 
Trebnje prevzela vzdrževanje vseh cest v občini, 
saj bi tako ves denar ostal doma, v domači ob
čini. Morda so tako razmišljali tudi na Občini 
Trebnje, saj je, kot smo neuradno seznanjeni, 
v pripravi Odlok o dodelitvi občinskih cest 
Komunali Trebnje.

Poklical pa nas je tudi bralec, očitno dober 
poznavalec teh zadev, saj je vedel povedati 
ogromno plusov v korist CGP-ja. Izpostavlja
mo, da, kot trdi bralec, Komunala s svojimi tremi 
tovornjaki (???) ne bo zmogla dobro vzdrževa
ti cest. Prikrajšani bi naj bili občani, ker bomo 
za sedanji denar dobili slabšo kakovost, če bomo 
hoteli spet staro kakovost, pa se bo cena storitev 
dvignila.

Kdo ima prav? Kaj se za Trebnje in Trebanjce 
bolj izplača? O tem smo povprašali župana ob
čine Trebnje Alojzija Kastelica, direktorja JP 
Komunala Trebnje Stanka Tomšiča in Jožeta 
Uhana, Trebanjca, ki je bil dolga leta vodja tre-

Bo po novem Odloku ceste v občini plužila Komu
nala ali še vedno tudi CGP?

banjškega predstavništva CGP Novo mesto.

Njihove odgovore oz. mnenja bomo obja
vili na Cajtng.com. Kakšno pa je vaše mne
nje?^

Hvala za avtobusno postajališče, KS Trebnje!
Poklical nas je Janez Drenik, ki 
je dejal, da se želi preko našega 
medija javno zahvaliti g. Davidu 
Klariču in KS Trebnje, ker so ga 
končno uslišali in ob cesti v Sta
rem trgu, nad Mercator centrom 
(pri nekdanjem Labodu oz. nekaj 
lOm prek krožiščem), postavili 
avtobusno postajo. Drenik, ki je 
zaposlen v Revozu in tam skupaj 
z ostalimi zaposlenimi redno 
čaka na avtobus, je še dodal, da 
za postajo prosi že več let, zdaj 
pa je izjemno vesel pridobitve, ki 
bo nedvomno koristila še marsi
kateremu drugemu krajanu.

Eno postajališče je nad

»Gospod Drenik ni bil edini, pobud za postavitev postajališča je bilo več. Že več let so krajani 
prosili za nadstrešek oziroma avtobusno postajo, nam pa je zadevo - v veliko veselje vseh - 
uspelo realizirati«, uvodoma pojasni predsednik KS Trebnje mag. David Klarič, seveda pa

nas je zanimalo tudi, koliko je vse skupaj stalo oz. 
kako so zadevo izpeljali.

»Po zakonu o javnmem naročanju smo zbrali dve 
ponudbi in izbrali ugodnejšo. Morali smo naročiti 
elaborat, ter po predpisih narediti postajališči na 
obeh straneh ceste. Vse skupaj bo KS Trebnje stalo 
dobrih 9.000€, v ta znesek pa je vključen elaborat, 
obe avtobusni postaji, dobava, montaža, temelji in 
asfaltiranje. Večji del računa je poplačan, sledi pa 
še račun za dobavo in montažo«, je z jasnim po
jasnilom za transparentnost projekta poskrbel 
Klarič, ki je še dodal, da opaža, da je bilo postaja
lišče več kot potrebno, saj dobiva kar nekaj tako 
pisnih, kot tudi ustnih pohval. (GS)

Pohod Prešernove ulice
8. februar je slovenski kulturni praznik in 
tudi poseben dan naše Prešernove ulice. Vsa
ko leto se odpravimo skoraj vsi »Prešernov- 
ci« - razen redkih izjem - na pohod na Trebni 
vrh. Letos se je to zgodilo že devetič.

Zbrali smo se na ulici ob 9.uri in se s polnimi na
hrbtniki dobre volje odpravili mimo Mercatorja pre
ko travnika proti Odrgi. Na planinski točki smo bili 
malo razočarani, ker je bila vpisna knjiga do konca 
podpisana. Zdaj je prišla na vrsto naša iznajdljivost. 
Kratko sporočilo planincu Lojzetu Šaleharju in nova 
vpisna knjiga je prispela do planinskega doma. Pri

planinskem domu smo imeli daljši postanek. Uživali 
smo v prelepem razgledu na Kamniške in julijske 
Alpe, ki so se bleščale v soncu. Okrepčali smo se z do
brotami iz naših nahrbtnikov. Veselega razpoloženja 
in prijaznih besed med udeleženci ni manjkalo.

Hvaležni drug do drugega smo se dobre volje po
dali v dolino. Še kratek postanek pri Tinetu in naše

arko Štritof, Gor. Kamen

Vpis in vse informacije dobite ~ 
04147-1234 ali e-pošta:



STRAST ZE IMA BARVO.
ZDAJ JE DOBILA ŠE OBLIKO.

»-.-..-.Eaa PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 3,6-5,5 1/IOOkm. EMISIJE C02 93-127 g/km

PETER: 07 3481 724, 041 480 665, peter.f@avto-vovk.si; GREGA: 07 3481 722, 041 480 664 grega.s@avto-vok.si.
ODPRTO OD PONEDELJKA DO PETKA OD 08.00 DO 17.00, SOBOTA OD 08.00 DO 12.00, NEDELJA ZAPRTO. ___________

Podžupan Silvester 
Prpar prizadet zaradi 
Kaplanovega razmi
šljanja o bonbonjeri
Na zadnji seji OS (06.02. 2013) se je k eni 
od razprav glede proračuna oglasil (za- 
čuda, kot so to komentirali v mediju Tre- 
banc.net) tudi podžupan Silvester Prpar, 
ki se je počutil prizadetega ob kolumni 
svetnika DSD Gregorja Kaplana, začudil 
pa se je tudi, kako da je lahko urednik 
Cajtnga to sploh objavil.

Naj si bomo na jasnem. Že več
krat smo v Cajtngu pozvali tako 
svetnike, kakor tudi bivše svetni
ke in ostale občane, da s svojimi 
mnenji, predlogi, idejami pri
pomorejo k še boljšem Cajtngu.
Glede na obiskanost naše spletne 
strani in branost našega tiskanega 
medija lahko brez dvoma zatrdi
mo, da smo zelo brani, glede na 
odziv oglaševalcev pa tudi zelo 
učinkoviti, a nikoli nisi tako do
ber, da bi lahko vsem ugajal - in 
drugače, nikoli nisi dovolj dober, 
da ne bi mogel biti še boljši. In ravno zato ponu-

Podžupan Silvester Prpar se čudi prizadete
ga, ker v Cajtngu objavimo mnenje svetnika, 

ne čudi pa se recimo temu, da sam še kar 
podpira pravnomočno obsojenega župana.

jamo vedno vsem možnost, da spregovorijo
preko naših vrstic.

Gregor Kaplan je torej kot svetnik Občinske

ga sveta podal svoje mnenje o proračunu, rav
no tako, kot ga je pred dnevi podal tudi nekda
nji direktor občinske uprave mag. Janez Slak.

»Župan lahko odstopi samo, če bo sam hotel, 
ali pa če bo tako kaznivo dejanje naredil, da 

bo zakonsko moral odstopiti«, je za Vaš kanal 
glede odstopa Kastelica povedal podžupan 

Silvester Prpar.

Zato naj še enkrat zapišemo, jasno in glasno, 
da so to mnenja naših občanov, ki pa očitno 
nekoga ali nekatere, še posebej pa tiste na 
oblasti, motijo. Kar predstavljamo si, kaj bi se 
zgodilo s takimi, ki drugače mislijo, če bi bili v 
nekem drugem režimu. Bi končali v Fojbah, na 
Golem otoku, v Lepoglavi?

No, tega danes res da ne gre 
pričakovati, so pa drugače misle
či očitno tudi danes zaradi tega
kaznovani s šikaniranjem, pre
ziranjem, kazanjem matema
tičnih znanj v seštevanju od 1 
do 11 in stalnimi napadi preko 
medijev ali preko govornice na 
Občinskem svetu. Ja, nekoč je bil 
režim... Danes pa ni nič boljše...

Mnogi že koristijo možnost, da 
preko Cajtnga povedo svoje mne
nje o stanju pri nas, kakor tudi o 

predlaganem proračunu, kar je za naše prebi
valce samo dobro. Nekateri pa so očitno mne
nja, da ni potrebno obveščati prebivalcev o 
tem ali pa jih vsakršno drugačno mnenje moti.

Morda pa bo le držalo tisto, kar je zapisal 
davkoplačevalec in trebanjski občan Gorazd 
Marinček: »Silvester Prpar vztraja na solidno 
plačanem podžupanskem mestu, ni dvoma, za
kaj je občinski program zanj dober.« (GS)

Na lokalni cesti Veliki Ga
ber - Medvedjek prometna 
nesreča, ena oseba huje 
poškodovana
V sredo, 6. 2. 2013, nekaj po 8. uri, se 
je zgodila prometna nesreča na regio
nalni cesti pri Velikem Gabru.

Po prvih ugotovitvah novomeških pro
metnikov je voznik kombiniranega vozila 
izgubil oblast nad vozilom, zapeljal s ce
ste in trčil v drevo. Hudo poškodovanega 
25-letnega državljana Bosne in Hercegovine 
in lažje poškodovanega 30-letnega državlja
na Bosne in Hercegovine so reševalci odpe-

Foto: Brane Praznih

Ijali v Splošno 
bolnišnico Novo 
mesto.

Gasilci PGD 
Trebnje so od
klopili akumula
tor, požarno in protinaletno zavarovali kraj 
nesreče in pomagali reševalcem. Policisti 
okoliščine prometne nesreče še preverjajo.



Na zalo.Novi DACIA
Sandero in Sandero Stepway

CENA:

7.790C
(ABS, ESP, klimatska naprava, 4x airbag)

avto cennn vovk
Podjetniška ulica 7, 07/348 17 22, 07/348 17 24, www.avto-vovk.si 

Odprto: Od ponedeljka do petka od 8. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto.

PRAVNI NASVETI

Vračanje socialne pomoči 
po smrti prejemnika

Vprašanje: Sem mati samohranilka. Zaradi 
zdravstvenih in psihičnih težav že nekaj let pre
jemam socialno pomoč. V lasti nimam nobene 
nepremičnine in tudi sicer v lasti nimam nobe
nih vrednejših predmetov (npr. avtomobila) niti 
vrednostnih papirjev niti denarnih sredstev na 
bančnem računu. Zanima me, ali bom morala vso 
prejeto socialno pomoč vrniti v primeru, če bom po 
svoji mami podedovala določeno premoženje. Za
nima me tudi, ali bo morala moja hčerka vračati 
vso socialno pomoč, ki sem jo prejela jaz, če bi se 
dogovorili tako, da bi moja hčerka dedovala direk
tno po moji mami (da bi torej dedovala vnukinja). 
Skrbi me, kako bom vrnila vso prejeto socialno 
pomoč, saj jo prejemam že več let zaporedoma in 
se je verjetno nabrala že kar velika vsota prejete 
pomoči.

Pravno pojasnilo: Vračanje socialne pomoči 
ureja veljavni Zakon o dedovanju, ki določa, da se 
dedovanje premoženja osebe, ki je uživala socialno 
pomoč, omeji do višine vrednosti prejete pomoči. 
Nadalje Zakon o dedovanju še določa, da se ta ome
jitev izvede tako, da postane del pokojnikovega 
premoženja, ki ustreza vrednosti prejete pomoči, 
lastnina Republike Slovenije (če se je pomoč finan
cirala iz proračuna RS) oziroma lastnina občine 
(če se je pomoč financirala iz proračuna občine).

Če je torej pokojnik prejemal socialno pomoč, 
lahko država (če se je pomoč financirala iz pro
računa države) oziroma občina (če se je pomoč 
financirala iz proračuna občine) na zapuščinski 
obravnavi zahteva vračilo vse socialne pomoči, 
ki jo je nudila pokojniku. Država oziroma občina 
mora na zapuščinski obravnavi dokazati, kolikšno 
vrednost socialne pomoči je nudila pokojniku (npr. 
tako, da predloži različne odločbe o dodelitvi so

cialne pomoči, dokazila o plačilu domova za osta
rele, ipd.). Sodišče nato v zapuščinskem postopku 
s sklepom odloči, da del pokojnikovega premože
nja, ki ustreza vrednosti prejete socialne pomoči, 
postane lastnina države oziroma občine. Poeno
stavljeno povedano: sodišče izda sklep, s katerim 
npr. denarna sredstva ali zemljišče oziroma druga 
nepremičnina, ki so ocenjeni na takšno vrednost, 
kot je ocenjena vrednost prejete socialne pomoči, 
postane lastnina državne oziroma občine. To pre
moženje pokojnika ni predmet dedovanja in po
sledično ne preide v last dedičev, ampak postane 
last države oziroma občine. Dediči v tem primeru 
dedujejo le preostalo premoženje pokojnika.

Obstaja pa možnost, da dediči dedujejo vse pre
moženje pokojnika, in sicer če se na zapuščinski 
obravnavi obvežejo povrniti državi oziroma občini 
vrednost dane socialne pomoči. V tem primeru se 
morajo dediči na zapuščinski obravnavi jasno izre
či, da bodo državi oziroma občini povrnili vrednost 
vse prejete socialne pomoči. To zavezo dedičev so
dišče vpiše v sklep o dedovanju. V tem primeru de
diči dedujejo vse premoženje pokojnika, vendar pa 
morajo državi oziroma občini v določenem roku v 
denarnem znesku povrniti vse, kar je pokojnik pre
jel iz naslova socialne pomoči (to je takoimenova- 
na »dolžnost vračanja«).

Dediči imajo torej možnost izbire, da povrnejo 
prejeto socialno pomoč in s tem dedujejo celotno 
zapuščino ali pa, da dopustijo, da del zapuščine po
stane last občine oziroma države, ki je pokojniku 
dajala socialno pomoč.

Poudarjam, da so dediči dolžni vrniti prejeto so
cialno pomoči le na podlagi prejete dediščine. Če 
dediči niso dedovali ničesar, potem jim ni potrebno 
vračati ničesar.

Navajate, da boste podedovali premoženje po 
vaši materi. Če vaša mati ni prejemala socialne po
moči, potem boste dedovali njeno celotno premo
ženje. Ker pa boste s tem postali lastnik določene
ga premoženja, bo center za socialno delo takrat

ponovno presojal, ali 
ste še naprej upravi
čeni do prejemanja 
socialne pomoči. Če 
boste podedovali pre
moženje večje vredno
sti, predvidevam, da 
do socialne pomoči ne 
boste več upravičeni.
Vendar bo, kot rečeno, 
o tem odločal center 
za socialno delo gle
de na vaše takratno 
premoženjsko stanje 
in druge okoliščine.
Če boste premoženje 
podedovali, to torej ne pomeni, da boste morali 
vračati socialno pomoč, ki ste jo prejemali do se
daj. Vendar pa glede na višino podedovanega pre
moženja obstaja možnost, da socialne pomoči ne 
boste več prejemali ali pa da boste prejemali nižji 
znesek socialne pomoči.

Če bo premoženje vaše mame dedovala vaša 
hčerka (torej bo vnukinja dedovala po svoji babi
ci), potem bo vaša hčerka postala lastnica vsega 
premoženja po vaši mami. Tudi v tem primeru 
to nikakor ne pomeni, da bo morala vaša hčerka 
vračati socialno pomoč, ki ste jo prejeli vi. Vendar 
pa če je vaša hčerka vaš vzdrževan družinski član 
(kar pomeni, da se njeno podedovano premoženje 
upošteva v »družinskem cenzusu« za odmero soci
alne pomoči), obstaja možnost, da socialne pomoči 
ne boste več prejemali ali pa da boste prejemali 
nižji znesek socialne pomoči.

Če nameravate s kakšnimi pogodbami ali npr. 
oporoko prenesti premoženje na svoje potomce ali 
če to namerava narediti vaša mama, je smiselno 
pred tem preveriti, kakšne bodo potem vaše davč
ne obremenitve in kako bo to vplivalo na višino 
socialne pomoči in drugih socialnih transferjev, ki 
jih prejemate.

Pripravila: 
Maja Gliha, univ. dipl. 
prav. s pravosodnim 

izpitom
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VARES
Varnost in zdravje pri delu

• Usposabljanje za varno delo, za 
upravljavca viličarja, dvigala, TGM

• Izjava o varnosti z oceno tveganja
• Pregled in preizkus delovne opreme
• Navodila za varno delo
• Meritve delovnega okolja
• Meritve elektroinštalacij, strelovoda

Izdelava varnostnih načrtov

Varstvo pred požarom

• Usposabljanje za varstvo pred požarom
• Usposabljanje za začetno gašenje in 

izvajanje evakuacije
• Požarni red, požarni in evakuacijski načrt
• Ocena požarne ogroženosti
• Prodaja in pregled gasilnikov ter hidrantov
• Pooblaščena oseba za izvajanje ukrepov 
varstva pred požarom

Koordinacija VZD na gradbišču

Erik Smerke s.p., Obrtniška ulica 39, 8210 Trebnje

041259 638 info(5)vares.si www.vares.si

KS Trebnje z racionalizacijo 
stroškov v enem letu prihranila 
več kot 22 tisoč evrov
Pred nekaj dnevi je dopisnica 
Petra Krnc pisala o postopni 
prenovi javne razsvateljave v 
Mokronogu (o tem pišemo na 
strani 10), mi pa smo se seve
da takoj obrnili na KS Trebnje, 
saj smo želeli vedeti, kaj se na 
tem področju dogaja pri nas. 
in bili prijetno presenečeni.

KS Trebnje je namreč v enem 
letu - zgolj s tega naslova - pri
hranila več kot 22.000€. Poro
čilo je pripravil predsednik KS 
Trebnje, mag. David Klarič.

V KS Trebnje smo si v letu 2011 
zadali na področju javne razsve
tljave cilja: usklajenost z Uredbo 
o mejnih vrednostnih svetlobnega

f

z davkoplačevalskim denarjem. V enem 
letu so privarčevali preko 22.000€.

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR! Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ določeni modeli z več kot 
43% popusta na tovarniško
cen°' [TjFnnng

♦ Bramac od 01.03. NOVI MODELI

BRAMAC
♦ Gerard do 25% popusta

aGERARD
kra: j Mrn v-RntAMi

♦ Termotop izolacija do 15% popusta

imsa HH/illf
• II U.Q Ur.lil. IMUlillOHm C

UNIFIT035 
do 35% popusta

VELUX ESAL ^naprava za latanje

BREZPLAČNA DOSTAVA! J f Kupovanje pri nas je cenejše,
prepričajte se!
Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!

onesnaževanja okolja in zmanjša
nje odhodkov za javno razsvetljavo. 
Leto 2012 je za nami in sedaj lah
ko pogledamo uresničevanje obeh 
ciljev.

Glede izpolnjevanja uredbe smo 
uspešni, saj imamo od vseh 586 
svetilk že 414 svetilk oziroma več 
kot 70%, ki so skladne z uredbo. 
Načrtujemo, da bomo že v letu 
2014 imeli vse svetilke po uredbi, 
kar pomeni dve leti prej, kot nam to 
nalagajo predpisi.

Dosegli smo tudi drugi cilj, zniže
vanje odhodkov. V letu 2011 so zna
šali odhodki za električno energijo 
57 tisoč evrov, v letu 2012 pa nekaj 
manj kot 35 tisoč evrov. Venem letu 
smo tako znižali odhodke za več 
kot 22 tisoč evrov oziroma 39%. 
Zelo pomembno je, da so bili ti od

hodki doseženi kljub povečevanju 
števila svetilk in ohranjanju ali celo 
izboljšanju svetilnosti. Glavna ra
zloga za zmanjšanje odhodkov sta 
zamenjava distributerja električne 
energije in vgradnja energetsko 
varčnih svetilk.

Dovolite mi, da 
ob tej priložnosti 
posebej izposta
vim ureditev ali 
sožitje svetilnosti 
in urbane opre
me v parku nad 
Domom starejših 

občanov. V Sloveniji gre za enega 
od pilotnih projektov, kjer je pred
stavljena horizontalna osvetlitev. 
Projektiranje, izdelavo in montažo 
je v celoti izvedlo podjetje Elektro- 
mehanika Branko Gregorič, (gsj

rWJKA se vrača!
Na Slakovi 29 v Trebnjem se bo 1. marca 2013 odprla komisijska trgovina, 

ki bo sprejemala in prodajala nove in malo rabljene stvari!

OTIIOŠKA OPHILIIA: otroški vozički, stajice, posteljice, previjalne mize, oblačila,... 
ŠPORTNA OPREMA: kolesa, rolerji, čelade, smučarska oprema,...
IIAHILNT PROGRAM: Ste dobili darilo, ki ga ne potrebujete??? Prinesite ga v prodajo...

Delovni čas: pon - pet 16.00 - 19.00, sob. 09.00 - 12.00. Izven delovnega časa se najavite po 
telefonu 07/30-45-711 ali 041/222-510 ali na e-mail: tejkatrebnje@gmail.com


